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Innhøstingstid 
 

 Takk Broder Williams. God morgen venner. Det er et privilegium å være 
her denne morgen, å ha en introduksjon som dette. Det får meg til å føles 
mindre. Jeg er...var meget takknemlig for denne anledning til å komme denne 
morgen, til Phoenix. 
2 Jeg husker da jeg først kom til Phoenix, jeg var omkring sytten år gammel. 
Den har sannelig vokst siden den gang. (Der) ute denne morgen, da vi kom til 
Phoenix, så kunne vi nesten ikke si når vi forlot Tucson og kom til Phoenix. 
De er nesten bundet sammen. Så mange steder har sprunget opp. Steder hvor 
vi pleide å gå til her ute i ørkenen med esler. Og nå er der moteller og ti-cents-
butikker, osv., og det gjør meg gammel. 
3 Og så setter jeg meg ned ved siden av min gode broder her, Broder 
Valdez, og jeg...jeg sa, “Vel broder...” Vi snakket sammen, og jeg sa, “Vel, jeg 
blir gammel.” Jeg sa, “jeg er klar over at mine mil bygger seg opp.”  

Jeg sa, “Vent til du kommer til min alder,” eller noe likt det. Jeg var...jeg var 
overrasket å få vite at han var omtrent tolv år eldre enn meg. Så da følte jeg 
meg bedre. Jeg sa, “Broder Valdez, jeg vil at du...hvor lenge har du forkynt 
Evangeliet?” Han sa, “Femti år.” 
4 Vel, jeg var et meget lite barn da han forkynte. Så jeg sa, “Jeg skulle ønske 
at du ville ta møtet denne morgen Broder Valdez.” Jeg sa, “Jeg...jeg er en ung 
mann,” jeg sa, “Jeg misliker på en måte å sitte her oppe og prøve 

å tale,” jeg sa, “mine eldre.” 
5 Og han bare smilte og sa, “Hva tror du at jeg kjørte ned hit for?” 
6 Så jeg er veldig takknemlig for Broder Valdez. Han fortalte meg om å ha 
et hvilehjem der ute. Det...det var virkelig fint. Jeg setter pris på det. (Han) 
inviterte meg til å komme ut og besøke dem en gang. Det er her ute ved New 
River. Jeg vet ikke om noen av dere vet hvor det er eller ikke. Jeg er sikker på, 
at om en Valdez er bak det, da er det i orden. 
7 Så hver gang jeg kommer til et stevne, så møter jeg noen som har...har blitt 
helbredet i møtene eller noe. Og da jeg sto her ved bordet denne morgen, (var 
det) en kjær søster som satt over her ved navn Erb, hun kommer fra Michigan. 
Hennes sønn er hallomannen her på denne Kristne (radio) stasjonen. Og hun 
fortalte meg om da hun var på møtene langt tilbake i Flint, Michigan. Hun fikk 
et bønnekort, og prøvde å bli bedt for, og hun greide det aldri. Hun er alvorlig 
syk. Og rett her denne morgen, så tror jeg at Gud helbredet kvinnen. (Hun) sto 
rett her ved siden av plassen. 
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8 Jeg sa, “Hvilken tid nå! Det er omtrent tolv, fjorten år siden, og nå i en by 
kalt for Phoenix. Phoenix er noe som er bygget opp fra ruiner.” Jeg sa, “Vel, 
det er det samme som har skjedd med deg denne morgen. Jeg tror at Gud 
bygget deg opp, denne morgen, fra en...en ruinert helse til god helse.” 
9 Jeg hørte sist kveld, telefonene som kom, så mange. Jeg er deres nabo nå. 
Jeg bor i Tucson, og telefonene var så mange at jeg ikke kunne nå ut til dem 
alle, så jeg bare ba for dem på telefonen. Og de måtte bare legge igjen deres 
nummer. 
10 Og der var en dame, åtti syv år gammel, en gammel Kristen. Hun hadde 
vert utenfor sin forstand for en tid. Hun var i gaten, ropte og kalte på politiet, 
at noen hadde tatt hennes baby. Åtti syv år gammel, hennes sinn hadde forlatt 
henne. Hun var en kjær gammel kvinne. Jeg hadde aldri kjent henne i hele mitt 
liv, så Billy ringte og sa, “Gå øyeblikkelig til bønn, “han sa,  “damen er 
alvorlig (syk), og de tror hun kommer til å dø.”  Han sa,  “Hun er bare...hun er 
fra seg selv.” 
11 Så hang jeg opp mottakeren og gikk til rommet og ba. I løp av noen få 
øyeblikk sovnet hun. Hun våknet opp, helt normal, og spiste en fullstendig 
kyllingmiddag med iskrem og kake til. Ja. 
12 Dere ser at Gud er suveren. Han er så virkelig, Han kan...Dere behøver 
ikke å være der; bare...bare spør om dette. 
13 Jeg tror det var vår leder her, denne morgen, eller noen, eller kanskje det 
var Broder Valdez som sa i sin bønn, “Vi har ikke fordi vi ikke spør. Vi spør 
ikke fordi vi ikke tror.” 
14 Jeg satte pris på sangen til disse unge menneskene her. Broder Valdez, vi 
gamle folk iakttok oppriktigheten til den unge mannen som ga dette 
vitnesbyrdet, at han kjente Jesus. 
15 Vi vet at vi mange ganger finner disse små kvartetter og sanger. Jeg...dette 
er en annen forkynners ord. Broder Valdez sa: “Noen ganger er de tretten på 
dusinet.” Fordi, i dag ser de ut som om det har blitt et show (skuespill) i stedet 
for hellighet og oppriktighet som pinsevennene en gang hadde. 
16 Og oppriktigheten til disse guttene, jeg setter pris på det. Herren velsigne 
dere gutter. Og jeg var... 
17 Jeg er ikke mye på televisjon. Som dere vet, så er jeg i mot det. Jeg leier et 
sted nede i Tucson til vi får vårt sted i orden, hvor vi vil ha vårt hjem etablert 
om Herren vil. Og damen som leier (ut) huset, hun er en fin Kristen venn, men 
hun hadde et...et...et televisjonen i huset. vel, jeg har unge barn, og dere vet 
hvordan de er, så de ilte til det. 
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lang og hørte på ham, og en ung mann falt ned fra vinduet og ble drept. Paulus 
gikk og la sitt legeme over den unge mannen, og sa, “Livet har kommet tilbake 
til ham.” Nå Fader, der er syke og plagede her, der er dem som trenger bønn 
for sine legemer. Jeg ber Kjære Gud, (om) ikke å vente til møtet. De trenger 
ikke å vente for noe møte. Ordet er alltid her, det er Kristus. Jeg ber om at Du 
vil helbrede enhver av dem. La hver og en av dem bli gjort fullstendig frisk, 
Gud. Gi det. Velsign dem, deres bestrebelser. De ville ikke ha sittet her Herre, 
de ville ikke ha lyttet til Dette dersom de ikke trodde på Det. Nå Herre, de 
løftet deres hender, de trodde Det, må de nå motta inn i deres hjerter, hver 
forkynner, enhver av lekfolket. Må synderen motta Kristus; den frafalne 
komme tilbake. Gi det Fader. Vi spør om disse velsignelser i Jesu Kristi Navn. 
Amen. 

  Jeg elsker Ham. (Han satte mitt navn der for mange 

  år siden!) 

  ...først elsket meg 

  Og kjøpe min frelse på Golgatas tre. 
379 Elsker dere Ham? Mens vi synger den igjen, rekk deg bare over bordet og 
håndhilse på noen, og si, “Kjære pilegrim, jeg er glad for å sitte her denne 
morgen. Jeg tror på Kristus. Gjør ikke du?” Noe likt det, når vi synger igjen. 
“Jeg...”[Broder Branham håndhilser på andre. - Red.]  
  (Han) kjøpte min frelse på Golgatas tre. 
380  Er vi fra nå av ferdig med verden? Er vi fra nå av ferdig med verdens 
moter? Og...alt tøyset, og all denne her trolldommen, i å ta Evangeliet og lage 
en forretningsmessig ting ut av det, og...og, er vi ferdig med det? Er vi ikke? 
Bare gi meg Jesus, det er alt jeg ønsker. “Å kjenne Ham er Liv, å kjenne 
Ham.” Jeg elsker ham. Elsker dere Ham ikke? [Forsamlingen sier, “Amen.” - 
Red.] Å, hvor vi elsker ham! 
381 Jeg kommer nå til å vende møtet over til Broder Carl. Jeg vet ikke om noe 
annet som han vil gjøre. 
382 Gud velsigne dere. Jeg håper å se dere neste søndag, og hvis jeg ikke kan 
se dere...eller neste lørdag. Hvis jeg ikke ser dere da, så ser jeg dere nede i 
Tucson. Om ikke da, så vil jeg se dere her den syttende. Hvis ikke da, så vil 
jeg se dere i Herligheten. Amen. 
383 Broder Carl nå. Jeg vet ikke hva han ønsker å gjøre rett nå på denne tiden, 
Broder Williams. 
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For et par morgener siden, jeg hadde nettopp kommet inn fra en tur med 
Broder Stromei...jeg vet ikke om Broder Stromei er her denne morgen eller 
ikke. Han er president ved Tucson chapter. (Chapter er samlings-steder/kirker 
til de Kristne Forretningsmenn - Red.) Min unge datter, som sitter der tilbake, 
ropte meg inn for å se. Hun sa: “Vi skal slå på televisjonen, (for å se på) noen 
syngende kvartetter,” eller hva det var. 
18 Vel, jeg er en meget god kritiker,  og jeg er lei meg for det, men jeg... 

jeg kan ikke være noe (annet) enn hva jeg er. Hvis jeg gjør noe i motsetning til 
min egen legning, så er jeg en hykler. Og jeg vil ikke være det foran dere 
mennesker. Jeg ønsker bare å være hva jeg er, og da vet dere hvordan vi står. 
Jeg...jeg antar at jeg kritiserer litt for mye. 
19 Men jeg hadde bare i mitt hjerte å kritisere dette, fordi det så ut for meg 
som noe påhengt Hollywood, bare en masse med bråk. Det så ikke ut som den 
hellighet det skulle være. Og de sang disse hymner i...i rock and roll, med 
gullsko på. Og har det kommet dit hen at Evangeliet har blitt til et show? Hvis 
det er hva det er, så vil ikke jeg ha noe med det å gjøre. Jeg vil ha noe som er 
virkelig og ekte, og vi ønsker å holde det på den måten. 
20 Jeg...jeg tror at omflyttingen av disse to rett her, brødre, at dere hører meg 
bedre nå? 
21 Neste søndag morgen, om Herren vil, så har jeg det store privilegium å tale 
for første gang ved  (chapter) kirken i Flagstaff, Arizona. Broderen her, jeg har 
glemt hans navn, han er presidenten. [En broder sier, “Chester Earl.” - Red.] 
Chester Earl, Broder Chester Earl. 

Hadde nettopp anledningen til å møte ham denne morgen, da jeg håndhilste på 
den fine evangelisten her fra Indiana, en Indiansk broder. Og han sa at neste 
lørdag morgen skulle jeg tale der. Dere er alle hjertelig invitert til dette møtet. 
Vi håper at Herren vil velsigne dere. 
22 Og så den følgende mandag kveld i Tucson, er det en bankett. Herren har 
gitt meg den ære å tale til...ved banketten der nede, 21 Desember i Tucson. 
Dere er sannelig hjertelig invitert til å være med på denne bankettkvelden. 
23 Og så som Broder Williams annonserte at jeg skal være tilbake igjen, for 
et lite preludium før stevnet begynner. 
24 Får jeg noe forstyrrelse (statisk strøm) der, Broder Williams? Dere 
er...Hva sier? Er det bedre nå? Det er bedre. Fint. 
25 Jeg håper sannelig at mange av dere kan finne tid til å være på et (møte), 
eller hver kveld og dag for møtene. De begynner den syttende , klokken syv, 
søndag ettermiddag? [Noen sier, “Halv to.” - Red.] Halv to. Halv to søndag 
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ettermiddag. jeg ønsker også å si, om Herren vil, så vil jeg be for syke i...i 
disse møtene, og gjøre alt jeg kan for å hjelpe dere. 
26 Og forkynnerbrødrene her denne morgen, i Phoenix-området. Grunnen til 
at jeg kommer her til denne hall. Jeg...hver gang jeg kommer så gjør jeg  et lite 
panorama og kjører rundt til menighetene, hver menighet. Jeg finner at det er 
på en måte hardt, fordi noen an menighetene er små. Og vi ønsker sannelig 
ikke å utelate noen broder fordi hans menighet er liten, så det gjør det hardt, 
(for) folket kan ikke komme inn. Så hvis...jeg tenkte at vi bare kunne møtes på 
et sted og jeg kunne ta meg av det selv. Vi kunne bare møtes her og ha møtet, 
bare et lite evangelistisk møte, og be for de syke og ting. Før... 
27 Kanskje hvis jeg gikk over til denne andre, er det bedre over her? [Noen 
sier: “Nei, det er for lydbåndet.” - Red.] Det er lydbåndet. Ja vel. 
28 Kanskje det ville være litt bedre hvis vi gjorde det på den måten. Og jeg 
ønsker at mine brødre her, fra menighetene, pastorene her i Phoenix, å vite, at 
det er grunnen til at vi gjorde dette, å komme til denne hall, slik at vi kunne få 
alle sammen på et bestemt sted. Og du kan ikke komme til alle brødrene, der er 
så mange av dem. Dere så hva som (måtte) stå denne morgen, og det er 
antakelig ikke halvparten av dem. Så dere kan ikke få dem alle på noen få 
dager som vi har her, før stevnet. 
29 Jeg er sikker på at vi kommer til å ha en stor tid i stevnet. Dere vil høre 
store talere. Denne Broder Cash er Cash Hamburg, Hamburg. Du verden, hvor 
mange har noen gang hørt ham? Han er sannelig en tyfon. Ja. Unnskyld meg, 
jeg burde ikke ha sagt det på den måten. Det er en Broder, men...men, å du, jeg 
var sammen med ham en gang. Dere vet, jeg kan ikke se hvorfor dere kan 
komme for å høre meg når dere har en kar som det. han kan forkynne, og det 
tar aldri hans pust. jeg vet ikke hvordan han gjør det, jeg...men han får sannelig 
en masse ut. Jeg dro nylig med ham til mitt stevne i New York, og han ville ta 
meg ut til middag etter møtet. Og jeg gikk inn på et sted, og var klar til å dra ut 
da broder...han forkynte opp og ned på hele gulvet, og alle steder omkring til 
alle sammen der inne. han er litt av en personlighet i seg selv. 
30 Jeg er sikker på at dere vil synes godt om broderen fra California også. 
Hva er hans navn? Jeg kan ikke komme på hans navn, (han) er en av talerene. 
jeg...jeg har glemt hans navn også. Men han er en kraftfull taler, og dere vil 
sette pris på ham. Det vil antakelig være store talere der, slike som Broder 
Roberts, og mange store menn for denne dag. 
31 Jeg er så takknemlig for å tenke på et Skriftsted som kommer i mine tanker 
her på denne tid. En gang så tittet David ut på Herrens ark, som var i et telt. Og 
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372 La oss be. Sannelig, dere...[En broder i forsamlingen gir en oppmuntring. 
Tomrom på lydbåndet - Red.] Amen. 
373 Med deres hoder bøyet. Hvis jeg forstår, så sto en opp i deres midte, i 
kongens dager, og gav en profeti, hvor de skulle møte fienden og ødelegge 
dem. Hvis jeg forsto dette riktig, så er det ett sted å møte din fiende, og det er 
ved Ordet. Det er hvor han prøver å møte dere. Dere møter ham der med SÅ 
SIER HERREN. 
374 Hvor mange her inne, med deres hoder bøyet, (det er så nære middagstid, 
jeg har ikke tid for et alterkall foruten dette) vil dere løfte deres hender, med 
deres hoder bøyd, deres øyne lukket, “Jeg ønsker å være en del av Ham. Jeg 
ønsker å slutte meg selv til Ham og Hans Ord. Uansett hva som kommer og 
går, hva verden sier, jeg ønsker å være en del av Ham,” løft deres hender og si, 
“Jeg gjør?” Gud velsigne dere. (Det) var hundre prosent tror jeg.  
375 Med våre hoder bøyd, mens vi tenker, la oss stille nynne denne lille sangen 
nå. Enhver i bønn. 

  Velsignet er de bånd som binder (det er Ordet) 

  Våre hjerter i Kristen kjærlighet; 

  Fellesskapet av beslektede sinn, er som det fra 

  Oven. (“Som Jeg og Min Fader er ett, så er også 

  dere ett med Ham.”) 

  Når vi adskilte er,  

  Det gir oss indre smerte; 

  Men vi skal fremdeles være forenet i hjertet, 

  Og håpe på å møtes igjen. 
376 Neste søndag morgen, i Flagstaff, Arizona, om Herren vil, så håper jeg å 
møte dere igjen. Elsker dere Ham? [Forsamlingen sier, “Amen.- Red] 
377 Jeg kommer bare til å la det være slik som det. Bibelen sier, “Så mange 
som trodde Ham, og så mange tok imot Ordet.” Ser dere? Jeg kan ikke si hvem 
som er og hvem som ikke er, det er opp til dere. Men dersom dere holder på 
noen små trosbekjennelser, noen av dere Metodister, Baptister, eller 
Pinsevenner, eller hvem dere enn er, som holder på noe som er i motsetning til 
dette Ordet, vær så snill mitt kjære folk, snu bort fra det i dag. Vil dere ikke? 
Snu fra det, og vend dere til Ham. La ikke ett Ord noen gang bryte dere fra 
Fellesskap med Kristus. Må Hans Ånd gi dette. 
378 Fader Gud, disse folk har sittet her i lang tid. Det minner meg om en gang 
da Paulus forkynte i denne samme linje, det var Evangeliet. De satt hele natten 
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en av disse dager. Å, ja. Dere som forstår, si “amen.” [Forsamlingen, “Amen.” 
- Red.] 
363 Jeg vet at verden ikke tror dette. De kan ikke tro det. Ikke...bare synes  

synd på dem, fordi, “Intet menneske kan komme uten at Faderen drager ham; 
og alle dem Min Fader har gitt Meg, vil komme.” Dersom hans navn er i 
Livets Bok, så vil han sannelig gjenkjenne Ordet. Han må, det er kommet så 
langt. Det er stadfestet så fullkomment, til det positivt er Sannheten. 
364 Vi vil ikke ha flere organisasjoner, men alle organisasjonene vil gå inn til 
en. Hva er hun god for? Hva vil de gjøre med strået? Brenne det. Jesus sa, 
“Englene vil komme og samle hveten inn i laden.” Og hva vil skje? “Stråene, 
og  kornstubbene, og  tornebuskene, vil brenne med uslokkelig ild.” Ser dere? 
Og hva må bli gjort først? Englene gikk frem og bandt klintene først. Stemmer 
det? De binder seg selv sammen i en stor organisasjon, ikke flere 
organisasjoner. 
365 Hveten er her. Takk til Gud, hveten er her. Kristus er her. Han beviser Sitt 
Ord, Det er Sannheten. Hveten er her, den modnes nå, den ligger i Sønnens 
Nærvær. 
366 Så at ikke noe menneske kan røre Det, så trekker det seg bort, “Vi vil ikke 
ha noe å gjøre med Det.” Dere må gjøre dette. 
367 Å, broder, kom deg inn i hveten. La ditt Liv som er i deg comme ut i 
hveten. Vil dere? Tro Gud. Ikke...Bare stå med Gud. Er du sikker på at du 
kommer til å klare det? Hva om noen sa...Jeg bryr meg ikke. 
368 Som en fortelling jeg leste en gang. Det var en doktor, han var en fin 
mann, og han elsket fattige folk. Og hver gang de fattige ikke kunne betale 
deres gjeld, vet dere hva han gjorde? Han bare undertegnet det med rødt blekk, 
som sa; “Du er tilgitt.” Til slutt så døde doktoren. Og når doktoren døde, hans 
hustru var arrogant. Hun var annerledes, slik som menigheten er i dag. Hun 
gikk og samlet dem alle sammen, (regningene). (Så) gikk hun til søksmål, og 
kastet dem alle for retten, “Dere skal betale disse regningene uansett!” 
369 Men dommeren tok opp noen av kvitteringene, og sa, “Kom her madam.” 
Han sa, “Er dette røde blekket din manns underskrift?” 

  Hun sa, “Ja, min herre, det er.” 
370 (Han) sa, “Det er ikke en rettssal i landet som kan saksøke dem. De er fri.” 
371 La  dem  si  hva de ønsker.  Han  undertegnet  Sitt  Ord med Sitt Eget  

Blod. Det er ingenting som kan ta det vekk i fra oss broder. Vi er fri. 
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han sa...Han satt sammen med Natan, profeten for den dagen. Så han sa: “Er 
det rett at jeg skal bo i et hus av seder, og paktens ark til min Herre i et telt?” 
32 Og profeten sa til ham: “Gjør alt som er i ditt hjerte David, ‘for Gud er 
med deg.” Det var alt han visste å si. 
33 Men den kvelden så møtte Herren profeten, og sa: “Gå og fortell Min 
tjener David, at Jeg tok ham fra fåreskjulet. Fra å følge disse få fårene, har Jeg 
gjort ham til et navn som de store menn,” ikke det største navn, men regnet 
ham sammen med store menn som var på jorden på den tiden. 
34 Og jeg tenkte, “Guds nåde til David der!” Jeg tenkte, “jeg kunne regne det 
for meg selv. “Når jeg finner det privilegium av denne dag som vi lever i, de 
avsluttende dager av verdenshistorien, og å bli regnet med blant slike menn 
som vi har hatt på disse møtene.” Herren virkelig velsigne dere rikelig. 
35 Nå min gode venn, Broder Valdez sa: “Broder Branham, jeg tror jeg må 
dra klokken kvart på ti, eller klokken kvart over ti.” Han sa: “Jeg kommer til å 
gå over til enden, slik at jeg ikke forstyrrer din tale.” Han har vert i møtene før. 
36 Jeg er på en måte sen,  og  må  tenke vet dere,  når  jeg  taler.  Og  jeg 

skriver ned min Skriftsteder her, og kanskje notater. Men så må jeg gå tilbake 
og tenke på hva Herren fortalte meg å si. (Jeg) må vente på Ham. Og jeg er på 
en måte sen, så jeg håper å ikke holde dere for lenge denne morgen. 
37 Jeg spurte Broder Williams. Jeg sa: “Broder Williams, hvor mye tid har 
jeg?” Jeg sa: “Jeg hadde et Skriftsted her som jeg kunne tale på, som ville ta 
omtrent tretti minutter, eller noe, og så sende bort alle og dra hjem.” Og jeg sa: 
“Men jeg tror jeg vil like å ha en liten lekse om det er mulig,” på hva jeg tror 
ville være noe for dere i dag. Noe som dere kunne ta med dere og tenke på det. 
38 Jeg ville sannelig ikke ha stått opp denne morgen klokken halv fire, eller 
tyve minutter på fire, og gjort meg klar til å komme opp hit bare for å bli sett. 
Jeg...jeg bryr meg ikke om å bli sett. Jeg...jeg kom hit, og studerte i går på 
noen Skriftsteder som jeg har skrevet ned for noe som jeg har bedt oppriktig 
over, og tenkte at det kanskje ville hjelpe noen. Jeg...Vi har ikke tid for 
underholdning og teater. Vi...vi må komme ned til alvoret. Jeg tror at Jesus 
kommer ganske snart. 
39 Nå tar de opp dette, og antakelig vil noen få lydbåndet. Jeg ønsker å gi 
denne uttalelse, at noen ganger er jeg...mange ganger er jeg virkelig 
misforstått. Og mange ganger ringer folk meg tilbake og sier: “Broder 
Branham, var dette lyset du mente dette i?” Noen ganger er det at vi sier noe, 
men dere må kjenne til og nærme seg det ved den terminologi som hva jeg 
mente det ved. 
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40 Og jeg sier ting noen ganger som...som kanskje er litt i motsetning til 
noens tro. Jeg vil at dere skal få det klart nå, hva noen tror. men jeg har et 
Budskap, jeg er ikke...fra Herren, at jeg føler slik om det. Andre føler kanskje 
at det er fra Djevelen. Andre føler kanskje at det er noe nonsens. Men for meg 
er det Liv. Og jeg mener ikke å være annerledes når jeg sier ting som er 
forskjellig, eller kanskje litt sårende eller skjærende til folk. Jeg mener det ikke 
i det lyset. Jeg...jeg, hvis jeg gjør, så er jeg en hykler. Jeg...jeg sier det i lys av 
fremgang, til Gud. Jeg sier det i lyset av å ha folk til å kjenne Gud bedre. Og 
jeg sier det ikke fordi det er noe som jeg har laget selv. (Men) det er noe som 
jeg finner fra Gud. 
41 Og hvis jeg skulle tale over noe på noen av disse stevnene som sårer folk, 
eller...Si, “Jeg tror ikke Det på den måten.” 

 Vel, jeg har ofte kommet med denne barske uttalelse. Og min hustru sitter 
der og lytter på meg. Hun vet at det ikke er så mye formalitet om meg. 
Jeg...jeg...bare liker det når man spiser kylling og treffer på et ben. Ingen god 
kyllingelsker kaster noen gang kyllingen bort fordi de traff på et ben. Han bare 
kaster benet bort, så går han igang og spiser kylling. Det er samme tingen når 
man spiser kirsebærpai. Hvis jeg treffer en sten, så kaster jeg aldri bort paien. 
jeg bare kaster bort stenen. Så... 
42 Og hva jeg sier her kan se ut som,  (og) i hvilket som helst av mine møter, 
som ser ut som en sten for deg. Vel, bare legg den til siden, ta omsyn til meg 
idet jeg ikke vet så mye om det, som dere ville. Så bare gå fremover og spis 
hva du tenker er rett. Og jeg vil... 
43 Jeg stoler nå på at Herren vil velsigne Sitt Ord. Jeg er en fast troende på 
Ordet, og Ordet alene. Bare Ordet. Og det er Budskapet som Herren har gitt 
meg. 
44 Vi er forskjellige, den ene fra den andre. Jeg har lagt merke til mine brødre 
denne morgen, misjonærer, evangelister, og pastorer, som står her, 
kanskje...kanskje et hundre eller flere av dem, stående her. Hver og en av dem 
er mere kvalifisert til å stå her å tale enn jeg er. Jeg er sikker på det. Men dere 
ser, hver og en av oss kan ikke ta den andres plass. Man kan ikke ta den andres 
budskap. Dere ser at vi har våre forskjellige måter. 
45 Gud er suveren. Når Han...Hvem kunne fortelle Gud hvordan (Han) skal 
gjøre ting, i begynnelsen når det bare var Han alene? Ser dere? Og hvis vi har 
Evig Liv, der er bare en form for Evig Liv, og det er Gud. Så hvis vi har Evig 
Liv, så var vi med Gud rett da, (som) en del av Gud. Vi var Hans egenskap. Vi 
er nå Hans egenskap. Og fordi, “I begynnelsen var Ordet.” Og et ord er en 
uttrykt tanke. Vi var Hans tanker, så uttrykt inn til ord og ble det vi er. Det er 
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355 Ordet Selv, gjort kjød i deg. Du er en refleksjon i denne time, Budskapet, 
(en) refleksjon av det. Du lever igjen, lever det Livet som var i Jesus Kristus. 
Du er i Sønnens Nærvær. Så til... 
356 Hva skjedde med det? Hva skjedde med den Menigheten? Til slutt, hør, 
den skolmen trekker seg bort fra hveten, når den begynner å bli manifestert. 
Hva skjedde? Livet som var i skolmen, gikk videre ut i hveten. Livet vil ikke 
forandre seg. Bæreren vil forandre seg, de denominerte; bladene, hamsen, 
skolmen. Men hveten kan ikke forandre seg. Det må være en forkynnertjeneste 
som er nøyaktig på Ordet slik som den første Menighet var på Ordet, (og) 
Åndsfylt, ernært av Ordet; ikke denominelt ernært. Ernært av Ordet! 
357 Der er naturen, og Guds Ord. Han er dette Brødet. “Mennesket skal ikke 
leve av brøde alene, men ved hvert Ord som går ut av Guds munn.” 
358 (I) avslutning nå, før bønn. Legg merke til her, her kommer tingen jeg 
ønsker å si. 
359 Skolmen må trekke seg bort fra hveten, det er i Guds forsyn. Hvor mange 
sier “amen”? [Forsamlingen sier, “Amen.” - Red.] Skolmen må trekke seg 
vekk fra hveten, ‘fordi den modnes nå. Den er oppe. Den skolmen var ikke der, 
den var en støtte, den var en bærer av Livet, så (gikk) Livet ut derfra og dro 
rett inn i hveten. Det er grunnen. 
360 Hør venner, hvilken dag lever vi i? Vi har hatt en femten års vekkelse. 
Hvor mange kan si “amen” til det? [Forsamlingen, “Amen.” - Red.] Hvilken 
organisasjon sto opp? Ingen. De prøvde å få meg til å lage en organisasjon, og 
sa, “Vil du lage en organisasjon Broder Branham, på din tjeneste? Det vil 
være...” Ikke meg nå, jeg snakker ikke om meg. Jeg snakker om Budskapet for 
denne time, denne dag. 
361 Og de dro opp der i Canada og fikk tak i noen få “sene regn brødre” (En 
sekt). Det døde rett der. Husker dere det sene regn, dere brødre? Hvor gikk det 
til? Hvor gikk alt det andre? Men hva fikk organisasjonen ut av det? Millioner 
av omvendte, og de gjorde slaver ut av dem, til deres trosbekjennelser, ble 
rike, og bygninger, og millioner av dollar i bygninger og ting likt det, og sa, 
“Herren kommer,” sendte forkynnere til seminarer og ting, og utdannet dem på 
menneskelagd teologi, slik som Luther, Wesley, og resten av dere. Det ble til 
en skolme. 
362 Men takk Gud, hveten drar videre. Så hvis dette er sant ved Ordet, til hvor 
vi lever, at det er sant ved naturen, det er stadfestet, hvetekornet, på hver måte, 
hvor mye lengre (tid) vi. Vet dere hva? Jeg kan høre skurtreskeren komme, 
Verdenskirkerådet, hun vil adskille det. Hva gjør hun? Raker Henne av sitt 
strå. Men Hun har en elevator, (heis) som venter på Henne. Hun vil dra Hjem 
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Hvorfor? Den må være der for å beskytte det kornet. Der hvor kornet kom fra, 
jorden, opp gjennom Lutheranerne, gjennom de menighetene, gjennom Wesley 
og gjennom der, ut gjennom kvastene, og nå ned til skolmen. Nå ser det 
fullkomment ut. Ikke å undre seg over at Jesus sa, “Det skulle forføre selve de 
utvalgte om det var mulig.” Ser nøyaktig ut som kornet, rett på plassen hvor 
kornet burde være, men hva skjedde? De gjorde samme tingen som de andre 
gjorde før det, organiserte! Hva ble det til? En bærer. 
350 I de dager som vi lever i, så vet en hver historiker her, at en hvilken som 
helst vekkelse bare varer omkring tre år, og ut av den vekkelsen kommer en 
organisasjon. Broder, søster, i denne store femten års vekkelse som jeg har 
levd i, har vert privilegert til å leve den med dere, så har det ikke vert en 
(eneste) organisasjon som har kommet ut av den. Der er ikke flere 
organisasjoner. Det vil ikke bli. Der er den siste. Pinsebevegelsen måtte være 
der for å beskytte dette. Hvor ville vi ha dratt med et Budskap som dette 
dersom det ikke hadde vert en Pinsebevegelse til å tro det? Gå tilbake til Ohio 
Elven i 1933. Ser dere? 
351 Unnskyld meg, men jeg vil at dere skal vite Sannheten. Jeg har ikke mye 
tid igjen, dere vet det. Jeg er femtifem. Men disse lydbåndene vil leve når jeg 
er borte, og dere vil se om det er rett eller ikke, om jeg er en sann tjener eller 
en falsk profet. Jeg har aldri fortalt dere noe ennå som ikke har skjedd, og så 
vil (også) dette skje. 
352 Det  er en  bærer.  Det  måtte  være.  Men  når den hveten begynner å  

vokse, slik den første menigheten var en bærer for Jesus. Men da Han begynte 
å fortelle dem Guds Sannhet, så adskilte de seg fra Ham. Hva skjer?  Ingen 
samarbeide. Hvorfor? Det må være på den måten, slik at hveten selv kan ligge 
fremfor S.Ø.N.N.E.N, for å bli til et gyllent Ordets korn, gjort til Ordet, Gud 
gjort kjød, stadfestet. “Den som tror på meg, de gjerninger som jeg gjør, skal 
han også gjøre.” Menigheten som lever ved dette Ordet som gikk ned på 
Pinsefestens Dag. 
353 Lærer ikke Malakias 4 oss, at før den store og forferdelige Herrens dag 
skal komme, at dette ville finne sted? Hvor mange vet det? “Og Han skal 
gjenopprette barnas hjerter til fedrene,” stemmer det, “Troen til de 
opprinnelige Pinsefedre.” 
354 “Og på den dag,” Lukas 17:20, tror jeg det er, (at) Jesus sier, “når 
Menneskesønnen blir åpenbart,” ikke mennesket. “Menneskesønnen,” ikke en 
organisasjon. “Menneskesønnen,” Ordet Selv lever igjen blant folket! Ser 
dere? 
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grunnen til at våre navner, kanskje ikke hva vi har nå, men våre navner ble satt 
i Lammets Livsbok før verdens grunnvoll ble lagt. Ser dere? Og hvis det ikke 
var der da, (ditt navn) så vil det aldri bli der. Ser dere? Og Jesus kom for å 
gjenløse alle disse navner som var i den Boken. Han visste. 
46 “Pottemakeren,” som Romerbrevet 8 forteller oss, “hvem kan fortelle 
Pottemakeren? Kan leiret si, ‘gjør meg slik, slik’?” Ser dere? Nei. Gud må 
fremvise alle Sine egenskaper. Så Han må lage et kar til vanære, og det andre 
til ære for å vise denne selvfølgelig. Men Han er suveren. Ingen kan fortelle 
Ham hva som skal gjøres. 
47 Han skaper oss forskjellig. Vi er til og med fortalt i Bibelen, at stjernene er 
forskjellig fra hverandre. En stjerne er forskjellig fra den andre. Vet dere at det 
er en forskjell i Himmelen, i Engler, Englevesener; der er Engler, der er 
Kjeruber, der er Serafer. De er forskjellige Der. Og vi er alle forskjellige. Og 
Gud har store fjell, Han har sletter, prærier, grass, ørken, vann. Han er 
annerledes, Han er variasjonenes Gud. Og vi ser på Hans folk denne morgen, 
noen av oss er hvite, noen sorte, noen brune, noen gule, noen røde; det er Hans 
folk. Han er...Han er variasjonenes Gud. Så jeg tenker at Han har den samme 
ting blant Sine forkynnere. 
48 La os nå bøye våre hoder et øyeblikk for bønn. Og må jeg si dette før vi 
leser Ordet. Jeg vet at jeg bare er litt lang, og dere må stå opp og gå ut. Jeg 
forstår. Jeg forstår det fullkomment. La oss be nå. Og mens vi ber med våre 
hoder bøyet mot støvet fra hvor Gud tok oss, er der noen her som ønsker å bli 
husket i bønn? Bare løft din hånd. Han vet hva som er i ditt hjerte, bak den 
hånden. 
49 Kjære Himmelske Far, alvorlig så nærmer vi oss Deg, med våre hoder 
vendt mot støvet, fra hvor Du tok oss. Og i våre sinn så tenker vi at Du fortalte 
Abraham en kveld, om han kunne telle sanden som var på stranden? Og så 
fortalte Du ham om å “se mot stjernene,” om han kunne telle dem?” Det var 
selvfølgelig umulig. Og Du fortalte at hans “sæd ville bli utallige, som sanden 
på stranden, og som stjernene som lyste på himmelen.” Våre sinn, våre tanker i 
våre sinn, som vi bøyer våre hoder mot sanden hvor vi kom fra; så ser våre 
hjerter mot Himmelen, som vi går til. Fra sand til stjerner, i å være Abrahams 
Sæd! Døde i Kristus, vi er Abrahams Sæd, og arvinger med Ham ifølge løftet.” 
50 Og vi har kommet her denne morgen for å ha fellesskap rundt livets 
naturlige mat, som vi har tatt, og fått det ut av veien. Nå er vi begjærlig etter 
Deg for å gi oss av den Himmelske Manna, den Mat som vil gi oss styrke til 
det Livet som er inne i oss. Som blodet bærer bort denne (naturlige) maten nå, 
for å styrke (legemet) for å lage flere seller til å bygge oss sterkere for dagen; 
må vi motta fra Kristus, slik at Han kan komme inn til vår ånd denne morgen 
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gjennom Ordet og styrke oss for timen som vi lever i. For, dagen er langt 
kommet, aftenskyggene faller, aftenlyset er her, og snart så lytter vi etter 
innkallingen for å “komme til det Høye,” og vi ønsker å være rede for den 
timen. Hjelp oss Far. 
51 Og der er intet menneske som er verdig til og åpne Boken, eller å løse 
Seglene i Den. Men Lammet, som var slaktet fra verdens grunnvoll, kom og 
tok Boken og løste Seglene. Å, Guds Lam, kom denne morgen og åpne Boken 
til oss, og la oss se inn i Den sammen med Deg Herre, og se hva vi må gjøre 
for å være forberedt for denne time. Velsign enhver menighet, velsign de 
kommende møter, ethvert av dem, og vårt lille møte, for å tilslutte seg dem 
som kommer. Og når vi drar herfra i dag , må vi være i stand  til å si som dem 
som fra Emmaus, “Brente ikke våre hjerte i oss, da Han talte til oss langs 
veien?” Gi det Far. Vi spør om det i Jesu Navn. Amen. 
52 Nå til dere som ville like å vende, vanligvis ville dere like å lese etter en 
forkynner når han leser, for å finne ut hvor han taler fra. Om dere har deres 
Bibler og vil vende til Matteus det 4de kapittel. 
53  Jeg kommer til å gi min tekst rett før jeg taler; mer eller mindre, så ønsker 
jeg på en måte å lære, og tale som vi går frem. Og dette har jeg titulert,   på en 
eller annen måte,  jeg vet ikke hvorfor,  (men) jeg gir denne 

tittel: “INNHØSTINGSTID.” 
54 Og vi kommer til å ta en Skriftlesing, for å basere denne tanke på, å trekke 
herfra en sammenheng av teksten. Vi skal lese Matteus det 4de kapittel, en del 
av det. Dette er i Jesu fristelse. Etter at Han var fylt med den Hellige Ånd, ble 
Han ledet ut i ødemarken. 
55 Jeg ønsker å bakke opp dette lite granne. (La oss)gå til det 4de verset 
igjen. 

56 Nå for et emne. Jeg ønsker å ta dette: “hvert Ord som går ut av Guds 
munn.” Hold dette i tankene mens vi taler. 
57 Jesus sa en gang, i Johannes Evangelium 6:48, jeg tror det stemmer, som 
jeg kladdet det ned denne morgen: “Jeg er Livets Brød.” Dette var 
Påskehøytiden, da Jødene spiste deres koscher, (kjøtt som er rituelt blandet. - 
Red.) som en påminnelse om den manna som falt i ørkenen, og da de drakk fra 
en kilde der som representerte Klippen som var i ørkenen, og de hadde en stor 
tid. Og Jesus ropte ut og Han sa: “Jeg er Livets Brød. Deres fedre åt manna i 
ørkenen i førti år, og de er alle døde. Men Jeg er dette Brødet som kom ned fra 

   Men han svarte og sa: Det er skrevet: Mennesket lever ikke 
av brød alene, men av hvert ord som går ut av Guds munn. 
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343 Når menigheten kom opp, så var hun et lite blad. Det ser ikke ut som 
kornet som gikk ned i jorden i det hele tatt, men det er en bærer av livet. Ser 
dere? Hva skjedde nå? Nå kan mannen si, “Å, jeg har en fin åker med hvete.” 
Ikke ennå. Potensielt så har han det. Hva skjer? Den neste som kom opp var 
Zwingli, en annen bevegelse som kom opp etter Luther. Men fremdeles så var 
det ikke (tingen). Det er et blad. Stilken bringer frem mange blader, slike som 
Calvin, og så videre, som kom opp. Til slutt oppsto den Anglikanske kirke, 
(med) alle bladene, alle sammen var nøyaktig like, samme tingen. 
344 Hva skjedde så? Hveten forandret seg, og kornet forandret seg, og alt 
forandret seg. Hva som kom, var kvasten. Vel, når den gjorde, se hva som 
hang på den, små pollen, (blomsterstøv.) Det lignet litt mer på den 
opprinnelige hveten som gikk ned, enn hva bladet gjorde. Stemmer det? Vel, 
Wesleys budskap var nærmere Bibelen enn Luthers. Dere vet det. Stemmer 
det?  Hva er alle disse små pollen nå? Der var den Weslyanske Metodist, 
Nasareer, Hellige Pilegrim, Forente Brødre, alle disse under helliggjørelsen. 
Og hva kom det fra dette? Hva gjorde det til slutt? Organiserte, og døde! 
345 Det som kom ut av dette, var Pinsebevegelsen. Du sier, “Å, broder!” 
346 I ærbødighet nå, og jeg sier dette med gudfryktig kjærlighet. Og må av den 
Store Fader, som jeg nettopp fortalte dere, i begynnelsen, var nærværende her, 
allestedsnærværende. Dersom jeg sier dette gjennom å dømme på forhånd, så 
vil Han dømme meg. Dersom jeg sier det gjennom Sannhet, så vil Han 
velsigne meg. Han vil la dere få se Det, dersom dere er ordinert til Liv. 
347 Når den første lille hveten kommer ut på hvetestrået, så ser den absolutt ut 
som kornet. Stemmer det? Men hva er den? Det er ikke kornet. Det er Matteus 
Evangelium, 24:24, “så nære at det skulle kunne forføre de utvalgte dersom det 
var mulig.” Legg merke til, det så ut akkurat som hvete. Men dra det av og sett 
deg ned, ta et mikroskop og begynn å dra det tilbake, (åpne den). Det er bare 
skolmen på hveten. Den er bare for å beskytte den, (hveten) men den ser 
nøyaktig ut som kornet. Hvor mange vet at dette er sannheten?, løft deres 
hender. Sikkert. Men det er skolmen. 
348 Nå Pinsevennbrødre, ikke misforstå meg, men dette er Sannheten. Dere 
kan ikke trosse naturen. Og naturen erklærer Gud i alle ting, dens Skaper. 
349 Se nå å denne skolmen. Den ser ut som...Hva gjorde de? De talte i tunger. 
De oppførte seg nøyaktig slik de gjorde ved Pinsen. Men om dere vil skjære 
dette, og ta den lille tingen og trekke det tilbake, (åpne det), så har den mange 
små skolmer i seg. Og når du trekker den tilbake, så se langt bak i den, du må 
ha et godt glass, (mikroskop) får å se bak der. Der  er en liten tynn hvetespire 
som kommer frem. Der er den virkelige tingen. (Skolmen) er en bærer. 
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337 Og hva så? “Jeg så en ny Himmel og en ny jord, den første himmel og jord 
var veket bort. Og jeg så den Hellige Stad, det nye Jerusalem stige ned av 
Himmelen fra Gud, gjort i stand som en brud for hennes...prydet for sin 
brudgom.” Kom ned på jorden. Da ble Gud og mennesket... 
338 Det  var samme  tingen med  Jesus  da Han ble døpt i vann, og gjorde  

Sine forberedelser. Han var helliggjort til å begynne med, av Faderen. Så løftet 
Han opp Sine hender, og her kom Duen ned på Lammet. Hva gjorde Gud da 
Han satte Duen på Der? Han krevde den delen av liv. Det, det var en del av 
jorden. Jesus spiste mat som vi har, det naturlige brød. Men nå krever Gud det, 
og intet kan holde det. Døden kan ikke holde det. (Han) sa, “Ødelegg dette 
tempel, så vil Jeg reise det opp igjen.” 
339 Og når menn og kvinner går fullstendig inn til Gud, ikke under noen 
anfall, ikke under noen følelser, men virkelig når Ordet og Ham blir ett. (Da) 
har Gud frelst denne person, helliggjort ham fra verdens ting, fornyet alt fra 
verden bort fra ham, med den Hellige Ånds Ild, og lever i den personen, 
reflekterer Seg Selv, (og) den fullkomne mann eller kvinne lever ved Ordet. 
Ser dere, det er jorden som er renset. Han vil bruke jorden på samme måte, 
Han gjenløser den. 
340 Pass på nå, et hvetekorn faller ned i jorden. Jesus var dette Hvetekornet 
som falt ned i jorden, som etter å ha blitt gjort fullkommen, hadde Liv i Det. 
Moses sto ikke opp. Adam sto ikke opp. Resten av dem sto ikke opp. Men 
denne fullkomne Ene som reflekterte Ordet på alle måter, hvert Ord Han levde 
ved! Hvor mange kan si “amen” ved det? [Forsamlingen sier, “Amen.” - Red.] 
Hvert Ord Han levde ved. Hva skjedde? De la Ham i en grav. Men, (etter) tre 
dager så brøt Han henne åpen, og kom ut igjen. Ser dere? 
341 Her kommer Menigheten igjen, til den Fullkomne Ene, for bortrykkelsen 
igjen. Hva skjedde etter at Menigheten falt i jorden ved Nikea, Rom, den første 
organisasjonen? Kan noen si “amen,” på at det er riktig? [Forsamlingen sier, 
“Amen.” - Red.] Hva gjorde hun? Hun kom ut igjen i en midlertidig 
oppstandelse, Han prøvde gjennom Luther det samme som Han gjorde 
gjennom Noah. Men hva gjorde han, (Luther?) Han sviktet Ordet, han 
organiserte. Hva gjorde det? 
342 Det er som et hvetekorn som kommer opp. Når kornet kommer opp, hva er 
det første som kommer opp? To små skudd. Lytt nøye etter. Hva kommer opp, 
naturlig nå? Vi skal følge det naturlige med det åndelige, (det) naturlige brød 
med det åndelige brød. Hva skjer? “Hvordan kunne denne Mann være Brød? 
Pass på. 
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Gud i Himmelen. Den som eter derav skal ikke dø.” Og for klippen så sa Han: 
“Jeg er Klippen som var i ørkenen. Jeg er denne Klippe som deres fedre drakk 
fra.” 
58 “Hvordan?” De sa: “Du er en mann som ikke er mer enn femti år gammel, 
og sier at Du har sett Abraham? Nå vet vi at Du har en djevel og er galen.” 

59 Og Jesus sa: “Før Abraham var, JEG ER.” Ser dere. “JEG ER” var 
Ildstøtten som var i busken, som talte til Moses. Og hvis dere vil ordne dette ut 
i substantiver og pronomen, ikke “Jeg var, Jeg vil bli.” (Men) “JEG ER” er 
nåtid, hele tiden. 
60 Når vi tenker på dette, at Han Selv sa, “Jeg er Livets Brød.” Hvordan 
kunne denne mann være Livets Brød? Det er hva vi undrer oss over. “Mitt 
legeme er Brød,” sa Han. Og hvordan kune nå denne mann være Brød? Dette 
er på en måte gåtefullt, men vær ikke forvirret over det. Folk på Hans tid var 
forvirret over det. De visste ikke hvordan denne mann Selv kunne være Brød. 
Også i Johannes Evangelium 1, er det gitt til oss på denne måten,  “I 
begynnelsen var Ordet,  og Ordet var med Gud,  og Ordet var Gud. Og Ordet 
ble gjort kjød og dvelte iblant oss.” Så Ordet ble Brødet. Ordet og Brødet her 
ville være den samme, ‘fordi Jesus er ordet, og Han er Brødet. 
61 Hvordan kunne Han være Brødet og Ordet? Hele...det ville være 
forvirrende til det kjødelige sinn. Men vi håper denne morgen, at der ikke er 
noen kjødelige sinn iblant oss, at det er et åndelig sinn iblant oss, at vi kan 
forstå hva Faderen prøver å få til oss her. Idet vi ser at disse ord er gåtefulle, 
men på samme tid (ser vi) at de er Bibelske Sannheter. 
62 “Hvordan kunne denne mannen være Brød?” Det er hva de sa. Det er hva 
jeg tror, (at) Josefus, (og) mange av dere historikere...som jeg har studert det. 
63 Jeg skriver en bok nå, min kommentar på de fire første kapitler i Johannes 
Åpenbaring. Jeg håper å få den ut ganske snart. Det vil være en stor bok. Så vil 
jeg ha en brosjyre (et skriv) om hver Menighetstid. 
64 Og jeg studerte kirkehistorien. Jeg...det var på en måte i mitt sinn, jeg tror 
det var Josefus, en av de tidligere forfattere, som sa at, “Denne Jesus fra 
Nasaret, Som gikk omkring og helbredet de syke,” sa, “Hans disipler gravde 
Ham opp og spiste Hans legeme.” Dere ser, at de tok nattverd. Disse tenkte at 
de gravde opp Hans legeme, og spiste Hans legeme. Vi spiser nattverden, eller 
tar nattverd i symbolsk form, av Hans legeme, ‘fordi Han var Ordet. 
65 Dette er gåtefullt. Og på samme tid er det Skriften. Og Jesus sa, “Hele 
Skriften må oppfylles.” Ser dere? Vi ønsker å avskjære våre sinn fra hva som 
helst som er motsatt til denne Skrift. La aldri, aldri, til noen tid, denne Skrift 
etterlates for noen ting. Ikke et Ord av Det. Stå nøyaktig med denne Skrift. 
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66 Gud må dømme folket en dag. Og hvis Han skal dømme folket ved en 
kirke, (menighet), hvilken kirke vil det være? De sier: “Den Katolske kirke.” 
Vel, hvilken Katolsk kirke? Ser dere? For de er i forskjeller til hverandre, verre 
enn de er med oss. De er forskjellige, en...Det er alle forskjellige former av 
dem, den Romerske og den Ortodokse, og [Jewphanite?] og, åh, mange 
forskjellige stammer av dem. Og de er sannelig etter hverandres struper, så 
hvem av de Katolske kirkene? Hvis Han gjør det ved den Protestantiske kirke, 
hvilken Protestantiske kirke? Hver av dem er forskjellige fra hverandre. 
67 Men Han kommer til å dømme verden, og Han må ha en standard å 
dømme verden ved, ellers ville Han være urettferdig (ved å) la oss gå nå 
og...og leve dette livet uten en standard å bli dømt ved. Hva kunne være riktig? 
Hvor kunne dere fortelle hva som var riktig? Det må være en standard. 
68 Og Han sa, i Sin Bibel, at Han ville dømme verden ved Jesus Kristus. Og 
vi leser her at Jesus er Ordet. Hebreerbrevet 13:8 sier, “Han er i går, i dag , ja 
til evig tid den samme.” Så derfor vil Han dømme kirken ved deres innstilling 
mot Kristus, Som er Ordet. “Mennesket skal ikke leve av brød alene, men ved 
hvert Ord som kommer ut av Guds munn.” Ikke ut av menneskets munn, ikke 
ut av presteseminaret, ikke ut av kirken, men ut av Guds munn.” Mennesket 
må leve ved Det, og Det alene; ikke menneskets tydning, men Guds Eget Ord! 
69 “Vel,” dere sier, “det er en feil Her.” Hvis det er, så er Gud ansvarlig for 
det. Han brakte det til meg. Dette er hva jeg må ta, rett her er hva Han sa. 
70 Hvis dette er på en måte gåtefullt, om, “en mann som er Brødet og Ordet,” 
la oss gå og søke etter dette. La oss finne ut. Fordi, Skriftene er sanne, og de 
kan aldri bli brutt. Hvert Skriftsted vil bli oppfylt. Uansett hvor underlig det 
kan se ut. Det vil alltid bli oppfylt. 
71 Hva om Broder Williams, eller...eller noen av brødrene her, våre 
tippolderfedre, (om de) begge kunne stå opp her denne morgen og, la oss si, 
vise dem televisjon? Og kanskje noen profeterte tilbake på deres dag, og sa: 
“Det vil komme en tid da dere kan høre en stemme jorden rundt.” 
72 De ville si,  “Vel,  la den  stakkars  fyren  være i fred.  Han har mistet  

 forstanden sin.” 
73 “Og det vil komme en tid da farger vil strømme gjennom luften.” Det er 
her rett nå. “Og de vil kunne skru på en liten knapp, og verden rundt vil dere se 
folk bevege seg, og ting, rett på skjermen.” 
74 “Vel,” de ville si, “stakkars fyr!” Ser dere? Men nå har vi det rett i våre 
rom denne morgen. 
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unger tilbake igjen. De er alle det samme uansett. De ønsker å være ett. Det er 
tid for at Menigheten, og Gud, Menigheten og Ordet, å bli ett, rett her, fordi, 
det er hva Han kommer etter. Ikke en “en” gruppe slik som dette. Nei min 
herre. 
331 Et hvetekorn skal være. Se på naturen nå, og vi skal slutte med denne 
tanken. Se på naturen. En mann sår hvete. 
332 De skrev en bok, (og) jeg antar at dere alle har lest den, antagelig noen av 
dere teologer. (Den) er kalt for: “Den Tause Gud.” Jeg tror at dere kanskje kan 
få tak i den i...i deres bok, hvor de selger bøker, bokhandlere. Den Tause Gud, 
sa hvordan...En vantro sa, “Hvordan kan dere noen gang forvente at det er en 
Gud som kunne sitte der opp under de Mørke Tidsaldre og se på at små barn 
blir tatt livet av, ved ild; kvinner, deres lange hår ble stukket ned i tjære og 
brent; de satte en okse på hver arm, og trakk (armene) fra hverandre, fordi de 
ikke ville kysse et krusifiks; og alle disse tinge slik som det”? (Han) sa, 
“Hvordan kunne en Gud, hvis der var en, sitte der oppe å se på disse små barna 
bli brent?” Dere ser, det er det naturlige, kjødelige sinn. Ser dere? 
333 Se, visste dere, at når et hvete (korn) går ned i jorden, så må den ligge der 
og råtne? Det var hva den Pinsemenigheten måtte gjøre, ligge der, og gå ned i 
jorden og dø. Den måtte råtne for at den kunne bringe frem Liv igjen. Stemmer 
det? [Forsamlingen sier, “Amen.” - Red.] Pass på nå, dette er mine 
avslutningstanker. For å nøste alt sammen opp, la oss ta naturen. Hvor mange 
av dere tror at Gud virker parallelt med naturen til alle ting? [“Amen.”] 
334 Han, se, Han gjorde med verden (jorden). Han gjenløser verden på samme 
måte som Han gjenløser et menneske. Hva er det et menneske tror?  Han tror, 
og blir så døpt, så blir han renset ved Blodet, helliggjørelse, som var Wesleys 
budskap. Så bli han fylt med den Hellige Ånds Ild, som tar verden ut av ham, 
og han blir fylt med Ånden, som er Ordet. Tror dere det? [Forsamlingen sier, 
“Amen.” - Red.] Se på dette nå. Gud kommer til å gjenløse Hans verden på 
samme måte. 
335 Hvor mange har, (talen) “Brudens og Brudgommens fremtidige hjem, på 
lydbånd? Jeg tok det frem der, (i den talen). Herren gav det til meg. Jeg gir det 
videre til dere som Han gir det til meg. 
336 Se, for det første, så var verden fordømt under Adams fall fra Ordet. 
Noahs forkynnelse brakte rettferdiggjørelse, og Gud døpte jorden med vann. 
Så kom Sønnen og dryppet Sitt Blod på den, for å helliggjøre den, for å kreve 
den som Sin Egen. Og så i den endelige oppnøstingen, fornyelsen, vil bli ilden 
som brenner hver spire, alle ting, den vil gå tusener av mil opp i luften. 
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321 Jødene drepte Jesus, og tenkte at de gjorde den rette tingen, fordi deres 
kirkelære sa at Han var feil. Å, de sa for dem at Han...”De korsfestet selve 
Brødet som de skulle leve av.” 
322 Og nå, “Så mange som mottok Ham å være deres Liv, Evig Liv, de levde 
ved Ham, dem gav Han kraft til å bli en del av Ham, Guds sønner.” Stemmer 
det? 
323 De liker ville gresskar, død i gryten fra deres teologiske skole. De vil ikke 
ha Jesus, Livets Brød. De vil ikke ha Ham. De setter ham utenfor deres 
menighet. De må gjøre det. Jeg bryr meg ikke om hva de gjør. 
324 Du sier, “Du tror at du kommer til å forandre det Broder Branham?” Nei 
min herre. Men jeg taler til de Utvalgte. 
325 De satte Ham ut. Hvorfor? De tok deres kjøttsuppe, blandet med verden, 
noen teorier av noe, og blandet det sammen og laget en teologisk 
seminarkjøttsuppe. Og de forkastet profeten Elias sitt mel for å kurere det. 
326 Gjorde de det på den tid? Elias hadde noe mel. Det melet var Kristus, 
melofferet, alt malt på samme måte. Hver en ting måtte være likt, for å (kunne) 
male det. Og han kastet det inn der, og det kurerte deres sykdom, eller deres 
død i gryten. 
327 Men i dag har de død i gryten, og de vil ikke ha Elias sitt Mel, Kristus, 
Brødet, Ordet. “Nei min herre! Det er kjetteri!” De vil ikke ha Det. Bare gå 
igang og spis det, og dere vil dø så sikkert som verden. Det er gift i gryten. De 
vil ikke akseptere dette Mel, (nei min herre) i deres teologiske gryter. De vil 
bare ikke gjøre det. De vil sette deg utenfor det, de vil ikke ha noe med deg å 
gjøre. 
328 Den andre Eva nå, brødkornet, var Pinsen, (som) gjorde det samme som  
den  første  Adambrødet,  (som)  gikk   til  død   under  de  Romerske 

forfølgelser, (de ble gjort til) martyrer. 
329 Men hennes søster, som ble en hore, (er det hva Bibelen sier?) det 
stemmer. Hva gjorde hun? Hun gikk rett ut i verden og fikk barn. Hvem kan si 
“amen” til det? [Forsamlingen sier, “Amen.” - Red.] Johannes Åpenbaring 17, 
“Horen og hennes døtre,” ikke noen mann; kvinner, menigheter. De 
denominerte. Hva gjorde henne til en hore? Hun forkastet Ordet og tok 
denominasjonen, (og) hun ble en hore. Hva gjorde barna hennes? De var 
skjøger, som er samme tingen. Gjorde den samme tingen, forkastet Ordet og 
tok denominasjonen. “Hennes barn,” døtre, menigheter, se på dem. 
330 La meg si dette, i profeti. Vil dere forstå? Den store familiekrangelen er 
omtrent over. Alle kommer tilbake sammen. Gamlemor kommer til å ta sine 
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75 Og jeg vil bringe til dere, bevisstheten om dette, før vi går videre, at Gud 
er i dette rommet. Utgiveren av dette Ordet er her. Det spiller ingen rolle 
hvordan dere er kledd, eller hvilken grad du lever i livet, eller hva slags hjem 
dere bor i, eller hva slags bil dere kjører, eller hvor mye utdannelse dere har. 
Gud ser til ditt hjerte, og Han ser til mitt hjerte. Og vi er dømt fra vårt hjerte, 
ikke en gang på våre ord. Våre hjerter dømmer oss. “Fra hjertet taler munnen.” 
Hvis ikke, så er det hykleri. 
76 I dette rommet kommer det nå menneskelige vesener, former for 
menneskelige vesener som går gjennom her fra hele verden. Stemmer som 
synger er i rommet rett nå. Men dere ser, dere er bare begrenset i deres sanser, 
til en bestemt prosent av syn. Men dersom dere kan ta krystallet, eller lampen 
eller hva der er i televisjonen, og skru det på, og med det kunne avvike dette på 
disse bølgene, å komprimere (presse) det inn i en kanal, og fange opp disse 
mennesker; noen i Australia, Sør Afrika eller hvor, India, eller hvor det måtte 
være. Du kan stå her, (og) se på en skjerm til og med fargen på klærne de har, 
fargen på trærne, og hver bevegelse de gjør. Bare slå på televisjonen og se om 
det ikke er slik. 
77 Da må det være et sted, skjult fra våre øyne. Den samme ting passerer 
gjennom her nå. Det gikk gjennom her da Abraham hørte Gud si, “Se opp mot 
stjernene.” Det var her da Elias satt på Karmelfjellet. Det var her da Adam var 
her, men de har nettopp oppdaget det. 
78 Og så er Gud her, og Englene. Og en dag vil det være like så mye 
virkelighet som televisjon eller noe annet, fordi Ånden vil bringe oss inn til det 
udødelige Livet. Da vil vi forstå. Så vi taler fra Hans Ord. Nå som vi  

prøver på og... 
79 Gud, den store Skaper, lar oss prøve å tale om naturens form, (å) ta Ham 
opp i naturen først, og bringe det tilbake til Ordet. Naturen går side om side 
med Ordet, fordi Gud er Naturens Skaper. Når dere ser måten naturen virker, 
den...finner ut at det er måten. Min første Bibel, var å finne ut hvordan 
naturen...fant i Guds natur. Og hvete er naturens produkt, brød, (vi) kan lage 
brød ut av det, som opprettholder det naturlige legeme. Naturen inneholder 
mange hemmeligheter. Vi...og min første måte å finne Gud på, var å vokte 
naturen. Jeg så at det måtte være noe. Og jeg har ingen utdannelse, derfor så 
taler jeg en masse om naturen. Og det er...Jeg prøver ikke å støtte uvitenhet. 
Men jeg prøver å si at dere trenger ikke en gang å ha en utdannelse for å 
kjenne Gud. 
80 Døperen Johannes, Kristi forløper, da han kom ut av ødemarken. Vi er lært 
at han dro ut i ødemarken i en alder av ni år, og han ble der fordi hans jobb var 
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viktig. Hans far var en prest. Og i den bestemte linjen av presteskapet, eller 
denominasjonen, så sa hans far: “Nå Johannes, du vet at du skal introdusere 
Messias. Du vet at Broder ”denne her” er den perfekte Messias!” Så Johannes 
måtte komme seg bort fra dette, og han kom ut i ødemarken for seg selv, fordi 
det måtte være Guds utvelgelse, og ikke menneskets utvelgelse i det hele tatt, 
om (hvem) som ville være Messias. Så han dro inn der i en alder av ni år. 
81 Og legg merke til, at da han kom ut i en alder av tretti år, så var ikke hans 
taler som en teolog. Han brukte ikke store svulmende ord, men alt var på 
naturen. Han sa til de kirkemenn på den dag, han sa, “Dere generasjon av 
slanger.” Det var hva han så i ødemarken, slanger. Han hatet slanger. De var 
giftige. I sine hoggtenner hadde de dødelig gift, og han uttalte dette på kirken 
for den dag: “Dere gjeng med giftige slanger, hvem har advart dere å fly fra 
den kommende vrede? Ikke begynn å si, ‘vi hører til dette,’ og ‘Vi er...vi er 
Jesuitter,’ eller ‘Vi er den og den,’ eller, ‘Vi tilhører Metodistene, Baptistene, 
Presbytarianerne,’ eller hva enn det er. Ikke begynn å si at dere har dette, ‘for, 
jeg sier til dere, Gud er i stand til ut av disse steiner å oppreise Abrahams 
barn.” Ser dere? 
82 Og også, “Øksen,” det var hva han brukte i ødemarken. “Den ligger ved 
roten av treet. Og hvert tre som ikke bærer frem god frukt, blir hugget ned og 
kastet på ilden.” Ser dere, han ville ikke hugge et tre som brakte frukt, ‘fordi 
han levde av treets frukt. Men, det tre som ikke brakte frukt! Åh, man kunne ta 
hele Skriften, det er så inspirert til at alt passer rundt Jesus Kristus. Dere ser, 
“Hvert tre som ikke bringer frem god frukt blir hugget ned og kastet på ilden,” 
osv. Ser dere, han...han brukte sitt budskap i naturens område.  
83 Og vi ønsker å stå ansikt til ansikt med det nå, at vi har funnet at Han sa, 
“Jeg er brødet. Og mennesket skal leve ved hvert Ord, og Jeg er Ordet.” Ser 
dere? Vi ønsker å ta det tilbake til i naturen. Jeg legger merke til, at masse 
ganger må jeg gjøre det. 
84 Og (livet i) naturen løper på samme skala. Ta den tiden da du ser alle 
fuglene samler seg, (de) drar ut på marken for å spise. Se på kveget når de er 
ute, spredt ute på marken og spiser. Lir så fiskesnøret ned, og fisken biter. Men 
når kveget...de fuglene jager opp i trærne, og kveget går inn i hjørnet, da kan 
du like godt ta opp snøret ditt. De (fisken) vil ikke bite, fordi naturen løper på 
den samme skala hele tiden. 
85 Og slik løper Guds Ord i kontinuitet. Gud gjør alltid alle ting som Han 
gjør på den samme skala. Han avgjorde i begynnelsen, når mennesket mistet 
fellesskapet med Ham, at Han ville frelse ham (mennesket) ved det utgytte 
blodet til en uskyldig. Og Han har aldri forandret Sin metode. Vi har prøvd å 
utdanne dem inn i det, (prøvd å) gruppere dem inn i det, og...og tigget dem inn 
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organisasjon eller noe, et slags system. Å, min venn, la meg advare dere som 
en kjær broder som elsker dere. Lytt nøye. 
315 Den første Adam vandret ut med Eva, fordi hun var forført. Men, det 
hadde vert noen her i denne Laodikea, hun visste annerledes. Ja, min herre. 
Fordi hun satte Ham utenfor hennes seng, hennes rom, sh-...Han var på 
utsiden, banket, prøvde å komme inn igjen. Dog så hadde hun fått dannelse 
(og) hun var satt høyt. Hun var, å, du verden, “trengte ikke til noe,” sa hun, 
men visste ikke at hun var naken, elendig. Det er kirken som (skulle) forføre 
selve de utvalgte om det var mulig. Legg merke til at hun hadde kraft, falsk 
kraft. Hun tok en del av Ordet, men tok ikke resten av Det. 
316 Hva er den største løgnen som noen gang er blitt fortalt? Den har 99% 
Sannhet i seg. Hvis noen sa, “På denne bestemte dato, i Houston, Texas, var 
William Branham så beruset som han kunne bli.” Det er en løgn. Ser dere? “Å, 
sier (de), nei, han var i Phoenix, Arizona. Han forkynte til de Kristne 
forretningsmenn, han forkynte på et bestemt emne, og så mange folk var der, 
de lyttet på til omkring halv elleve. Og, klokken halv elleve, vet dere hva han 
gjorde? Han strakk seg ned og tok en slurk med brennevin.” Der er en løgn. 
Resten av det var alt sammen sant. Ser dere? Det må se nøyaktig ut som 
sannheten for å være forførende. 
317 Det er hvordan folk gjør det i dag. De har så mye av Sannheten, (at) de 
(skulle) forføre de utvalgte. Og jeg har bevist det ved Bibelen.. 
318 Legg merke til at Han gikk aldri ut med henne. Hun satte Ham utenfor, 
Ordet, forkastet Ham. Det er et sørgelig syn, når vi kommer til enden. 
319 Akkurat som det var i Babylon. Mennesket vil ikke stanse for noen ting 
som han selv prøver å oppnå. Han vil bare ikke stoppe. Som i Noas dager, 
uansett hvor mye Noah forkynte og advarte, så gjorde det ikke det granne godt 
(for dem). I Akabs dager så måtte han lage sitt eget brød for å sende seg selv til 
helvete. Det er nøyaktig. Han måtte lage sitt eget brød slik at kjeden ville 
bryte, slik at det sendte ham selv til helvete. Akkurat som Akab og Jesabel, de. 
Men tingen var at de trodde ikke at de syndet. De trodde at de gjorde rett. 
320 Dere vet, Jesus sa, “Det skal skje at de vil drepe dere, og tro at de gjør  

Gud en tjeneste.” Vent til denne nye boken min kommer ut. De skjøt på noen 
mennesker her forleden kveld, for å si at det var galt for den Romersk Katolske 
kirke å tilslutte seg med Protestantene. Tre skudd gikk gjennom en bygning til 
en venn av meg, og det var bare så vidt at de ikke ble truffet. Vent til denne 
boken kommer i sirkulasjon. De tror ikke at de synder, de tror de gjør den rette 
tingen. De tror at de...at de gjør det for en Guds sak, uten å kjenne det. 
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Rikdom, Laodikea, stort navn, stor person, rike. “Men, døde, og nakne, og vet 
det ikke.” Det var hva menighetens tidsalder endte opp i. 
310 Hun forkaster Ordet. For å gjøre Matteus 24:24 virkelig til henne, så 
prøver hun å bevege seg inn med en masse larm, og masser av dette, og mye 
av sosial anseelse, og slike ting, og prøver å si, “Vel, vi har kraft! Ære være 
Gud, halleluja, vi har kraft!” Har en form (skinn) av gudfryktighet, men 
fornekter dens Kraft. Så nære at det skulle kunne forføre de utvalgte...Hvordan 
kan et menneske danse i Ånden, og tale i tunger, og forkaste Guds Ord å være 
Sannheten; at det er den Hellige Ånd? Det kan bare ikke gjøres. 
311 “Hvert  Ord!” (Når)  Gud  sier  en  ting,  så  er  det nøyaktig  hva Han  

mener. Tolk det ikke på noen annen måte. Bibelen sier, “at det ikke er gitt til 
egen tydning.” Si det på den måten Han sa Det. 
312 Legg merke til det, en falsk kraft.  Det er  nøyaktig hva  Satan ville gi  

til Jesus, (til) gå opp der og få Ham til å vise Seg Selv. Folk gjør det, til og 
med Verdens Kirkerådet, og dem alle . “Hvem er i stand til å føre krig mot 
ham,” sa han, Bibelen, “dette dyrets billede som kommer til å oppstå?” 
Dersom vi hadde tid, så skulle vi gå inn i det, men vi har ikke. Legg merke til 
Jesus, den Andre Adam, i hennes dager, se på det i dagene til denne kirken 
som skulle være så nære. Den siste menighetstid er Laodikea. Hvor mange kan 
si “amen” til det? [Forsamlingen sier, “Amen.” - Red.] Hva gjør hun? Hvordan 
går hun i det herlige stadiet? Lunken, uten Gud. Og hva gjorde hun? 
313 Nå. Adam så (gikk til) Eva med vilje...eller ikke med vilje, men (ble) 
uvitende forført, og Adam dro ut med Eva slik at han kunne gjenløse henne. 
Stemmer det? Bibelen sier, “Adam ble ikke forført.” Det er grunnen til at Den 
(Bibelen) forbyr kvinner å forkynne Evangeliet. Ser dere? Adam var ikke i 
overtredelse, men Eva var. Så det er grunnen til at hun (kvinnen) ikke skulle 
lære, eller tilrive seg autoritet over mannen, og så videre. Det...det er hva 
Ordet sier. 
314 Du sier, “Vel, dette!” Jeg bryr meg ikke om hva dette gjør, og hva det gjør. 
Det er hva Ordet sier broder og søster. Jeg prøver å få dette til dere. Det er hva 
Ordet sier. Vi lever ved Ordet, ikke hva noen beviser, eller noe kjødelig noe, 
eller noen opplevelser. Det har intet å gjør med det. En hvilken som helst 
opplevelse vil ikke virke, dersom den fornekter Ordet. “Mange vil komme til 
Meg og si; ‘jeg har profetert, kastet ut djevler. Jeg talte i tunger. Jeg gjorde alle 
disse ting, forkynte Evangeliet, og (er) en Doctor of Divinity.’ (Teologisk 
Doktorgrad) (Han) vil si: ‘dere urettferdighetens arbeidere, Jeg kjenner dere 
ikke.” (De) visste at Ordet sa Dette, og så gikk på akkord på grunn av en 
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i det, banket dem inn i det, eller ropt dem inn til det. Det forblir fremdeles det 
samme. Bare (under) det utgytte Blod er hvor Gud møter en troende. 
86 Vi kan ikke lage et Kirkenes Verdens Råd og (få) alle til å møtes. Det vil 
aldri virke; det har aldri virket, og vil aldri virke. Det er på den måten at jeg er 
i mot det systemet. Gud har et system. Dere har hørt det blitt sagt i dag, “Alle 
kirkene kommer sammen, det vil bli et Kirkenes Verdens Råd. Og Jesus ba for 
dette, ‘at vi alle skulle være ett.” Vel, men dere ser, det er kjødelig sinnet, uten 
å kjenne Ånden. 
87 Jesus sa, “At de kan være ett, Fader, som Du og Jeg er ett.” Ikke for noe 
menneske å være over noe, det vil aldri virke; en denominasjon ønsker å ta 
over den andre, og en mann over den andre. Men at dere kan være ett med 
Gud, lik Kristus og Gud var ett. Det er hva bønnen var. At, Han var Ordet, (og) 
reflekterte Ham. Det var Hans bønn som ble besvart. 
88 Ser dere hvordan Satan listig la det opp i det kjødelige sinn? Men det var 
ikke Jesu bønn i det hele tatt, at vi skulle samles sammen og alle ha en bestemt 
læresetning og så videre. Hver gang de gjorde det, så gikk de lengre og lengre 
bort fra Gud. 
89 Han vil at vi skal være ett med Gud, og Gud er Ordet. Hvert 
enkeltmenneske, i sitt hjerte, må være denne ene med Gud. 
90 Gud visste at alle disse ting virket slik som det. Det er hvordan vi finner 
Gud noen ganger, å se i naturen. Årstider roterer rundt, og beviser Gud. Det 
var hvor jeg først fant Det, hvordan der er et liv som kommer opp om våren, 
det lever sitt liv, produserer et frø, dør og går ned i grunnen, kommer tilbake i 
oppstandelsen. (Det) bare roterer rundt. Vi kunne bruke timer på det. 
91 Men hvor forskjellig det er fra vår misjonærbroder her, i India. Jeg finner 
mange over der, og jorden rundt, de tror på reinkarnasjon, at du dør her som en 
mann og så kommer du tilbake som en fugl eller et dyr. Dere ser, det taler ikke 
med naturen. 
92 Naturen taler at det samme frø som gikk ned i grunnen, er det samme frø 
som kommer opp igjen. Ser dere? Den samme Jesus som gikk ned, er den 
samme Jesus som kom tilbake. Halleluja! Og dette legeme, når det faller ned i 
grunnen, så vil det ikke komme tilbake som en blomst eller noe annet, det vil 
komme tilbake som en mann eller en kvinne. Vi ser det i naturen, hvordan det 
gjør. Det må gå gjennom den kalde vinteren, og råtne og så videre, men livet er 
bevart dersom det er noe liv i det. 
93 Men dersom, dersom det frøet ikke har blitt gjort spiredyktig så vil det 
aldri oppstå igjen; det kan ikke oppstå, der er intet i det til å reise det opp. Og 
hvis vi bare blir en nominell Kristen...der er to kirker i verden, (den) naturlige, 
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og den åndelige, og de er alle kalt for “Kristne.” Men den naturlige kirken kan 
ikke oppstå. Den gjør sin oppreising nå i Kirkenes Verdensråd. 
94 Men den Kristne står opp for å møte Kristus, fordi det er en Brud som går 
for å møte Ham. Det er en forskjell i dem. Naturen holder disse hemmeligheter 
for oss, og vi kan se dem som vi vokter dem. Vi kan se at Kristendommen taler 
Sannheten om, død, begravelse, og oppstandelse. 
95 Hvis det da er et hvetebrød som vi alle vet at vi lever ved, og vi vet at det 
er bare en måte som vi noen gang kan leve på, og det er ved å ta døde 
substanser inn i vårt legeme. Dere kan ikke leve på noen annen måte. 
96 En vegetarianer møtte meg for ikke lenge siden. Han sa, “Broder 
Branham, jeg hadde en masse tillit til deg inntil jeg hørte deg si at du spiste 
bacon og egg til frokost.” Ser dere? Og han sa, “Hvordan kan en gudfryktig 
mann spise noe slikt som det?” Jeg sa, ”Vel, hva er galt med det?” 
97 Alle ting er urene, men er helliggjort ved Guds Ord og bønn. Bibelen sier, 
“Dersom du er en god Kristi forkynner, så skal du minne broderen om disse 
ting. Ser dere. “For all Guds skapning er god, og intet er å forkaste når det 
mottas med takk.” Første Timoteus :3. (4:4) Vi finner at det er sant. Så jeg sa, i 
det minste... 

 Jeg sa, “Vel, spiser ikke du også noe som er dødt?” 

 “Å, nei så men!” 
98 Jeg sa, “Dersom du i det hele tatt skal leve, så må du leve ved døde 
substanser. Hvis du spiser brød, så må hveten dø. Hvis du spiser grønnsaker, så 
må det (grønnsaker) dø. Hva enn du gjør, til og med melk, du drikker 
bakterien. Du har.”  Dere kan bare leve ved døde substanser. 
99 Og så, hvis noe måtte dø slik at vi kunne leve fysisk, hvor mye mere måtte 
ikke noe dø så at vi kunne leve Evig! Død må til for å gjøre det. Brød! I å se at 
Jesus sa, “Jeg er Brødet,” og der er et hvetebrød, og Han var ikke den slags 
brød. Da må det være to slags liv som opprettholdes ved brød. Det ville lede 
oss til det. Det kan ikke være...Han er ikke, Han var ikke hvete; og Han var 
ikke Ord, Han var kjød, så det må være to slags liv. Vi vet at hveten dør slik at 
vi kan leve fysisk, som jeg sa. Jesus, Ord- brødet, døde, slik at vi kunne leve 
Evig. Han var Ordbrødet. Legg merke til, og hold dette i tankene. For å bevise 
Jesu Ord å være sanne, så ser vi i dette, i naturen, hvordan det går. 
100 La oss gå til Skriften, og finne ut igjen, og bakke opp i Skriften til vi 
kommer til vår hovedtekst. I haven, så ga Gud Sin første familie Guds Ord å 
leve ved, hvert Ord av det. Den første familien som ble satt her på jorden ble 
gitt Evig Liv så lenge som de sto med Guds Ord. 
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302 Legg merke til, at hver gang hun tilkjennegav (seg), hva gjorde hun? Hver 
gang (som) denne menighet, slik Eva gjorde, (hun) tvang hennes Adam til å tro 
hennes nye lys, hennes plan, og der døde (de) med det. “Vi vil, vel, vår gruppe 
vil komme sammen, å, vår nye velsignelse av hva vi har funnet, og så videre.” 
303 Hva gjorde alt dette for Eva? Vi har bare en kort tid (igjen) nå. Hva gjorde 
alt dette for Eva, ved den første modermenighet, den første brud til den første 
Adam? Hva gjorde det for henne? Hør nå, dere kommer til å være uenige med 
Dette. Men det produserte “slangens sæd.” Nøyaktig. 
304 Hennes første sønn var ikke Adams sønn. Hvis det var, (så ville) han hatt 
fødselsretten.(Den førstefødte) Bibelen sier i Judas Brev, at Adam...at “Enok 
var den syvende fra Adam.” Stemmer det? Og han begynte, “Adam fikk sin 
sønn Set.” Hva med Kain, som hadde fødselsretten? (Den førstefødte). Han var 
ikke Adams sønn. Set fikk...; Jared, og videre ned til Adam, som var ned 
til...”som var den syvende fra Adam.” Så hvis Kain var hans sønn, så er det 
ingen steder i Bibelen, ikke en gang i Lukas når han refererer tilbake til det 
igjen. Han refererer ikke til at Kain var Adams sønn. Og hvis han ikke var, 
hvems sønn var han? Og hvis han var Adams sønn, så var han hans første 
sønn, som (ville) hatt hele førstefødselsretten. Åh! 
305 Der  er  denne  kjødelige  menigheten,  kan  dere  ikke  se  det?  som  

aksepterte noe, som var hor i stedet for Ordet. Pinsefolk, velsigne dere. Ja vel, 
hva produserte han til Eva? Slangens sæd. Hva har det gjort i de siste dager 
ved denominasjon? Produsert slangens sæd igjen, innsprøytet i Ordet. Hva 
ofret han? Frukt og (forskjellige) ting, (og) ikke Blodet. 
306 Ved åpenbaring av Guds Ord før Det endog var skrevet, “Ved tro bar Abel 
frem for Gud et bedre offer enn Kain; ved den fikk han det vitnesbyrd at han 
var rettferdig,” Ordet reflekterte Seg Selv gjennom ham, ved hans offer. 
307 Å, Kain dro ut og fikk tak i markens frukt, (for) han tenkte at Eva spiste et 
eple. De fleste teologiske seminarer har forandret det nå til (å være) en aprikos. 
Det var hor, (ekteskapsbrudd.) Enhver som kjenner Bibelen vet det. Så sikkert 
at det var. 
308 Legg merke til at slangens sæd, (avkom) ble produsert første gang Eva 
kom bort fra Ordet. Den andre Eva gjorde den samme tingen ved Nikea, Rom. 
Og hva har hun fått? En haug med denominelle barn. Det stemmer. Å, moralsk 
gode; så sikkert, fine. Men hva med Det? Døde, gjennom deres 
trosbekjennelser. 
309 Det samme nå. Kains åpenbaring av Ordet gjorde det samme ting som 
disse har. Hva? Lovet henne. Ved tidenes ende, hva er lovet denne Eva nå? 
Hør godt etter, jeg skal slutte. Hva (ble) lovet til denne Eva ved endetiden? 



42 
 
eller Presbyter, og det å være en Kristen; ikke å være en Campelitt, (disippel 
etter Aleksander Campell) men å være en Kristen. Hva gjorde hun? Den 
samme tingen. 
295 Hva skjedde så? Gud plukket opp en liten gjeng her i Sør, (Statene) en 
liten farget mann som var skjeløyd. Og, Han (Gud) hva gjorde Han? Han 
utgjød restaurasjonen av gavene, og det ble Pinsebevegelsen. Og mange av 
dere gamlefolket, slike som Broder Valdez som sitter der bak, en eldre 
vismann. Han forkynte når jeg var fem år gammel. Han husker de tidligere 
Pinsevenner. Boy, ikke snakk om organisasjon til de karene, de hadde kommet 
ut av den vemmelige tingen. Og de hadde Guds Budskap. 
296 Men hva gjorde de? Samme tingen som de andre gjorde. De organiserte 
det. Nå har de omtrent tretti eller førti forskjellige organisasjoner, enhet, tohet, 
tre,  inntil, å nåde, du godeste, jeg har aldri hørt på maken i mitt liv! Hva 
gjorde dere? Dere døde rett på flekken. Det var så langt dere kunne gå. Deres 
organisasjon ville ikke akseptere Dette. Dere valgte deres mann, “Denne 
mann, hvis han ikke tror sammen med oss, så vil vi ikke ha ham her inne. Vårt 
fellesskap vil ikke ha det.” Åh! 
297 Se nå, (idet) vi forter oss. Det må være en sann Sæd. Det må bare være, 
fordi Han kommer for en Brud uten flekk og rynke. Han kommer for det, en 
Ordstadfestet Brud. Å, hun er slik en bitte liten gruppe. Jesus sa, “Som det var 
i Noahs dager, da åtte sjeler ble frelst,” (stemmer det?) “så skal det være når 
Menneskesønnen kommer.” Hvor mange? Jeg vet ikke. 
298 Men dere ser, at Bruden vil utgjøre alle ned gjennom (tidene), som hadde 
Ordet for deres tidsalder. Det er ikke bare denne siste gruppen, (men) Gud 
kommer å ta hele tingen ut herfra. Å, nei. 
299 Den vil være...være så liten, det vil bli overraskende. De vil komme til å 
bli savnet, dere vil ikke en gang vite at de er borte. Hva om Han tok fem 
hundre i disse siste dager? Dere ville aldri vite om det. (Hva om Han) tok fem 
hundre i løp av noen få dagers tid, to eller tre dager? Så mange blir savnet 
verden over, og de vet ikke en gang hvor de er. Man hører intet om dem. 
Hemmeligheten med Herren Jesu Komme, Hun vil bli tatt bort. 
300 Og resten av dem setter i gang og forkynner, akkurat som det var i Noahs 
dager, “Ære være Gud, vi fikk Det, halleluja,” og (de er) forseglet til sin død. 
Det er hva Bibelen sier, og Det kan ikke feile. 
301 Som Noah, Moses, (og) David reflekterte denne fullkomne Brudgommens 
komme, så har Luther, Wesley og Pinsebevegelsen reflektert den fullkomne 
Brudens komme. 
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101 Det var Hans plan. “Jeg er Gud, og forandres ikke.” Det er fremdeles Hans 
plan. Det er aldri Hans plan at læresetninger, eller organisasjon, eller 
menneskelagde regler, (var) hva mennesket skulle leve ved. Men ved hvert 
Ord som går ut av Guds munn. 
102 For å gå tilbake i 1 Mosebok (Genesis), som er begynnelsen. Genesis betyr 
“begynnelsen.” Vi finner at Gud ga Sin familie Evig Liv så lenge som de ble i 
Hans Ord, og levde ved dette Ordet. Men når de brøt det, bare en ledd i lenken 
av løftene, så traff døden dem, som også var et løfte. 
103 Det er en lenke. Dere henger over helvete med det, og det er den eneste 
tingen som vil bære dere gjennom. Når den troende blir en gjøre-seg-selv-
troende, og lever på ett ord som er motsatt til dette Ordet, så avskjærer han sitt 
fellesskap med Gud. Et ledd er brutt! Og husk, din tro på dette Ordet er som en 
lenke. En lenke er (bare) så sterk som det svakeste ledd. Det stemmer. Det er 
det sterkeste, for det er alt det vil holde. Og dersom det er noe i Ordet som er 
uklart for deg, noe som du har hørt annerledes, men de sier, “Eder? Å, det var 
for apostlene, de tingene var for en annen tid,” når Skriften sier at Jesus 
Kristus er den samme i går, i dag, ja til evig tid. La ikke det bli en svakhet! 
Forsterke det, og hold på det, og pakk ditt liv inn i det, fordi det er den eneste 
tingen som vil ta deg over helvetes flammer. Det stemmer. 
104 Når denne lenke er brutt med  Adam og  Eva,  den første familien.  Og 

husk nå, de brøt ikke en setning, de brøt ikke tre Ord; ett Ord! Mennesket skal 
henge over helvete ved hvert Ord, (ved) hvert Ord som går ut av Guds munn. 
Det er hvor menneskets Evige bestemmelsessted ligger. Han vil henge ved 
denne lenke, eller henge ved en læresetning; om det er en læresetning blandet 
inn i lenken, så er det der lenken er svak, og du er ferdig. Det var der det svake 
leddet var med Adam og Eva. Dette svake ledd, “sannelig,” han sa, 
“Gud...”Men sannelig sa Gud det! Og hvis Gud sa det, så mente Gud det. Og 
Han holder også Sitt Ord ved å si, “Den dag dere spiser derav, den dag skal 
dere dø.” Den dagen da dere legger inn noe annet enn det uforfalskede Guds 
Ord i deres sjel, (så) er det dagen da dere adskilles fra Gud. 
105 Dette er veldig sterkt, men lytt nøye. Legge merke til, ett Ord, ett Ord av 
det første i Bibelen, så sa Gud at, “Ett Ord adskiller mennesket fra dets Evige 
Livslenke.” 
106 Det er som om du tar en mann og henger ham, etter føttene...han har sine 
hender i Himmelen. Så deler du ham i to, bryter av en tå, eller hva han henger 
i. Du henger i selve bunndelen, og du bryter den lenken hvor som helst, så er 
du ferdig. Ha det i tankene nå. 
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107 Husk at Bibelen sier, “Ved  to og tre vitners ord skal enhver sak stå fast.” 
Vi skal komme til det om  noen få minutter, om Jesu fristelser; de tre fristelser 
til forkynnerne i dag, hvor de faller; menighetens tre fristelser, hvor den faller. 
Og de tre fristelser i den enkelte, hvor de faller. Alt løper i tre. Akkurat som 
rettferdiggjørelse, helliggjørelse, dåpen i den Hellige Ånd; Fader, Sønn, Hellig 
Ånd. Alle ting er fullkommengjort i tre. 
108 Legg merke til Gud, i begynnelsen. Den første ting som Han ga Sine barn 
å leve ved, var Hans Ord. Vi finner nå at det er sant. Så i midten av Bibelen, så 
hører vi at Jesus kommer og sier at, “Mennesket skal leve ved hvert Ord som 
går ut av Guds munn.’ Og så i Johannes Åpenbaring 22:18, så taler Jesus Selv 
igjen og sier, “Jeg vitner om disse ting. Om noe menneske legger ett ord til 
Dette, eller tar ett Ord av denne Boken ut, hans del skal bli tatt fra Livets 
Bok.” 
109 Det er ikke hvor godt vi lever; det er bare noe som går med det. Det er 
ikke lojaliteten til vår...vår menighet; det går med det. Men hovedtingen er å 
stå med dette Ordet. Spis ikke noe annet enn dette Ordet. Stå med Det. Han er 
dette Ordet. Nå må vi passe nøye på. 
110 Hva er forskjellen i dette brødet, av skapelse, for å leve? Hvete er livets 
brød, dersom det ikke er krysset korn...grav dem ned, og de vil komme opp 
igjen. Det må være godt modnet korn. Ødelagte korn vil ikke oppstå. Vi vet 
alle det. Broder Southmann, som sitter her, er en hvetebonde fra Canada, som 
vet at man ikke legger ødelagte korn i jorden, og så forventer en avling ut av 
det. Fordi, billene, eller...eller bakterien som er i kornet, spiser det opp, spiser 
livet ut av det først. 
111 Visste dere at selve makken som vil ødelegge deg, som vil ete opp ditt 
legeme, er i dem (deg) rett nå? Job sa, “Om hudormen ødelegger dette 
legeme!” (La dem) legge deg i en kiste og forsegle den, (gjør den) lufttett; 
fortsatt vil ormene som er i deg spise deg opp. 
112 Dere kan finne mel og hvetemel, og saker, og sette det opp en liten stund, 
så kommer det et insekt i det, (selv om det er)forseglet. Hva er det? Den 
insektet er der inne fra begynnelsen. Den er der fra begynnelsen. 
113 Dette kornet må være et godt korn. Det må være feilfritt, (ikke) misvekst, 
og så videre, i det. Det må være et fullblods korn. Det kan ikke være et krysset 
korn...korn, fordi, når det kommer opp, og du planter (sår) det igjen, så er 
hveten din ferdig. Et krysset korn vil ikke vokse igjen. Det kan ikke vokse 
igjen. Du tar livet ut av det når du krysser det. 
114 Og det er hva som skjer med menighetene. De har blitt krysset til verden. 
Og det er grunnen til, at hver en vekkelse som kommer, så kan du ikke ha en 
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trosbekjennelser. Det kom en liten prest ved navnet Martin Luther, som sa: 
“Dette er ikke nattverden, dette er ikke Kristi legeme. Det er et kosher,(en lære 
fra Jødedommen om kjøtt som er rituelt behandlet.) Og mennesket, ‘den 
rettferdige skal leve ved tro.’ Og han kastet tingen på gulvet, og protesterte 
mot det. Der kom deres første stjerne skinnende etter Tyatira tidsalder. Ja min 
herre, rettferdiggjort ved tro! Han, (Gud) den store Billedhugger satte (det) opp 
for å lage mesterverkets Brud som ville reflektere Hans Ord.  
288 Men hva gjorde Lutheranerne etter Martin Luthers død? De møtte Satan, 
og lagde en denominasjon ut av det og døde. Hun har aldri gjort noe etter 
dette, (for) hun var ferdig. Hun ble bare en stor mengde med folk. Ja vel. 
289 Så plukket Gud henne opp igjen i John Wesleys dager, med en ny Sannhet 
som (hun) skulle reflektere. Hva gjorde han? Han sa, “Helliggjørelse er nådens 
andre gjerning.” Og hva gjorde Gud? Han velsignet det. Og han (Wesley) 
protesterte mot den Anglikanske kirken, og Zwingly kirken, og hele resten av 
dem. Alle legalistene, og alle Kalvinistene, og protesterte i mot det, og sa, 
“Den rettferdige skal leve ved tro,” sa Luther. Og nådens andre gjerning var 
helliggjørelsen.” Og det er Sannheten. Det stemmer. Ser dere?  
290 Hva gjorde så han? (Wesley) Samme tingen. Etter Wesleys død, og 
Asbury og dem, (de) gjorde samme tingen som Luther gjorde, organiserte, (og) 
døde. Se på det nå. 
291 Her for ikke lenge siden, så gikk jeg for å be for en kvinne som skulle gå 
gjennom en operasjon på et sykehus. Jeg gikk inn der. Hun sa, “Broder 
Branham, jeg ringte til deg. Du kjenner meg ikke,” hun sa, “men vil du be for 
meg? Jeg skal ta en operasjon om morgenen.” 

  Jeg sa, “Selvfølgelig søster.” 
292 Der var en annen mann, en kvinne, og et gutt som satt der, omtrent atten år 
gammel gutt, og de voktet meg ganske nøye. Jeg snudde meg rundt og sa, “Vil 
dere unnskylde meg, jeg skal...” 

  Hun sa, “Trekk for dette forhenget!” 

  Jeg sa, “Er du ikke en Kristen?” 

  Hun sa, “Vi er Metodister!” 
293 Jeg sa, “Det var ikke hva jeg spurte deg om. Jeg spurte deg...Hvis du  

bare er en Metodist, så skal jeg dra for forhenget. (Men) hvis du er en Kristen, 
så behøver du ikke å ha forhenget trukket for.” Så, ja det stemmer. 
294 Det er en stor forskjell  mellom å være en  Metodist,  eller en Baptist,  
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aldri en organisasjon, og vil aldri ha en. Det er menneske kontrollert. Det er 
hvor de alle... 
281 Jeg er en Kristen. “Hvilken menighet hører du til?” Der er bare en. Jeg har 
vert en Branham i 55 år, og jeg sluttet meg aldri til familien, jeg ble født som 
en. Det er slik du er født inn i Guds Kongerike, og du er en refleksjon av Hans 
Ord. 
282 Legg merke til at Eva møtte hennes. Og så gjorde den andre Eva ved 
Nikea, Rom, (og) ga det til en denominasjon, (en) trosbekjennelse, og 
aksepterte dogmer i stedet for Ordet.; tok ned avguder slike som Jupiter og så 
videre, og satte opp Paulus og Barnabas. (De tok ned solguden og måneguden, 
Astarte, måneguden med rundt kosher på det. De gjorde henne til å være 
solgudens mor, som var Jupiter. Og de forandret Jesu fødselsdag fra April til 
den 25 Desember, solgudens fødselsdag, (og) ikke Guds Sønn. Og hver av oss 
spiller “Santa Claus,” Julenissen, og pynter trær, en hedenskap, og slike ting 
som det, og kaller oss selv Kristne? Hva er i veien med den Kristne menighet? 
283 Vil det noen gang oppstå noen iblant oss,  som vil forkynne Ordet og  

fortelle Sannheten, og Gud stadfester det og bevise til folket at Han er den 
samme i går, i dag , og for evig? Vi trenger ikke et seminar. Vi trenger ikke en 
teolog. Vi trenger en profet. Det stemmer. (Og) Gud lovet det også. 
284 Så Eva møtte hennes feiltrinn, og det gjorde også menigheten; (som) ga 
(seg) bort til denominasjonen, menneskelig styring, for å bli styrt av 
mennesker, og ikke lenger kontrollert ved Ånden. Hun gikk bort fra Ordet, og 
aksepterte dogmer. Hvem kan si “amen?” [Forsamlingen sier, “Amen.” - Red.] 
Så sikkert. Men vet dere at vi Protestanter aksepterer like så mange dogmer 
som de har, når vi legger noe til dette Ordet, eller tar vekk noe fra Det? Satan 
fikk tak i henne med sin samme taktikk som han gjorde hos Eva, (ved å) gjøre 
innrømmelser. Det er hvor han fikk det, (ved) å si noe annet enn Ordet, en 
trosbekjennelse eller en denominasjon. 
285 Det originale gikk ned i jorden i martyrium. Roms borrer begravde hveten 
fra Pinsen ned i støvet, og brente dem på staker og fóret dem til løvene. De dro 
inn slik som den andre hveten gjorde, det stemmer, men Han begynte å 
oppreise henne igjen i reformasjonen, den samme, den andre gangen. 
286 Som Han gjorde med den Andre Adam. Etter Adams fall så begynte Han å 
reise opp en Andre Adam. Og den Andre Adam falt, (drept) og så ble Det 
(Kristus) tatt opp. Den første Adam falt i sin synd og forble der. Den Andre 
Adam falt for å gjenløse et menneske fra synd, og ble tatt opp. 
287 Den første menigheten falt ved Nikea, Rom, først vet ett Sannhetens Ord 
ut fra Bibelen, hvor den Romerske kirke hadde lagt til deres dogmer og 
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ny vekkelse etter den. Hver organisasjon som noen gang organiserte, dør på 
stedet og reiser seg aldri igjen, fordi den organiserer verden inn i dens system, 
og derfor gjorde den (reiste seg) aldri. Det finns ingen historie som noen gang 
viser at noen menighet, som organiserte seg, noen gang reiste seg igjen. Hun 
døde der. Hvorfor? Dere krysset den. 
115 Ikke sett en biskop over det. La den Hellige Ånd være over det. Ser dere? 
Den Hellige Ånd var sendt for å holde ugress og ting ute; ikke hva biskopen 
tenker, eller tilsynsmannen, og så videre. Det må den Hellige Ånd til for å 
holde denne Menigheten i sin tilstand. Han var det fullkomne Ordet, som vi vil 
se. 
116 Adam hadde sitt valg. (Det var) Ordet og leve, eller ikke å tro ett Ord og 
dø. 
117 Vi har det samme valget, for vi måtte være. Hvis Gud satte Adam på 
Ordet, og Ordet alene, (og) så setter Han oss på en læresetning eller en hvilken 
som helst lære, da er Gud urettferdig i Sin dom. Det er ikke passende for Hans 
hellighet eller Hans suverenitet. Men det er passende for Hans suverenitet å se 
til at Han setter hvert menneske på det samme grunnlag. Og Han er Gud og 
forandres ikke. Hva Gud gjør først, gjør Han for alltid den samme ting. Han 
mangfoldiggjør det, men Han forandrer det aldri. Den samme ting fortsetter. 
118 Adam hadde et valg. Og dersom han holdt til Ordet, så levde han. Hvis han 
ikke holdt til Ordet, så døde han. 
119 Og vi har samme tingen. Står vi med Ordet, så lever vi. “Mennesket skal 
leve ved hvert Ord.” Men hvis vi ikke gjør, så dør vi, vi dør åndelig. Åh, vi 
kan fortsatt lage støy, sikkert, sparke omkring og rope og holde på, men det er 
ikke å leve. Det er ikke å leve. Jeg er en misjonær. Jeg har hørt hedninger 
sparke omkring og rope mer enn vi kunne, og tilkjennegir å kjenne guder og 
ting som det. De lever ikke. “De er døde mens de lever.” Bibelen sier så. Vi 
finner at dette valget er gitt til oss. 
120 Men han gikk på kompromiss med Satans ene ord, og døde. 
121 Og hvis, i begynnelsen, som Gud i Sin nåde og barmhjertighet kunne ha 
forbigått all lidelsen som vi hadde gjort, og all døden til disse små babyene, og 
alle ting, og krigene, og innenlandske, og korsfestelser, og ting som vi hadde. 
Dersom Han kunne ha forbigått det, (om) Hans suverenitet av Hans Ord kunne 
ha tillatt Ham å forbigå det, så ville Han vert urettferdig dersom han ikke 
forbigikk det den gang. Får dere tak i det? Han kan ikke forbigå det. Han 
forbigikk det aldri for Adam til å begynne med. Og Han vil ikke forbigå det for 
deg eller meg til å begynne med. Vi må komme til den samme ting, Ordet 
alene. “La hvert menneskes ord være løgn, og Mine sanne,” sa Han. 
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122 Vi ser bare etter hvilken dag vi lever i, innhøstingstid. 
123 Så Gud, etter at Adam hadde falt, (prøvd ved Ordet, og falt), så fortsatte 
Gud, i Sin skapelse, prøvde å finne en mann som ville leve hvert Ord. Se nå. 
Han prøvde å finne dette, det er, å leve Ordet for hans tid. Dere ser at Gud 
spredte Sitt Ord ut, fordi Han kunne. 
124 Han er, Han er uendelig, og Han er...Han er allestedsnærværende. 
Altvitende, derfor vet Han alle ting. Han kan ikke være nærværende alle 
overalt. Ved å være altvitende, å vite alle ting, så kan Han være nærværende 
over alt. Fordi, det er slik Han forutbestemte oss, ved forutviten, ikke fordi at 
Han begjærte at denne person skulle bli frelst, og denne fortapt. Men Han 
visste hvem som ville bli fortapt og hvem som ville bli frelst. Ser dere? Derfor, 
ved Hans forutviten, så kan Han forutbestemme. Og Han får alle ting til å virke 
til Hans ære. Et kar til ære, og et til vanære, men det er Gud som gjør det. 
“Ikke den som vil, eller den som løper, men Gud som viser nåde.” Ser dere? 
125 “Intet menneske kan komme til Meg,” sa Jesus, “uten at Min Fader drager 
ham. Og alle dem som Faderen har,” fortid, “gitt til Meg, vil komme til Meg, 
til Ordet.” Hvordan kan de komme med mindre de var,  alle er, de var 
forutbestemte til å komme? “Så mange som tok imot Ham, til dem gav Han 
rett til å bli Gud sønner.” Ser dere, for deres navner var i Boken, Han kom for 
å gjenløse hva som var i Boken. 
126 I Åpenbaringsboken, så finner vi ut, at når Seglene var åpnet, så var det en 
Bok. Og Ham som satt på Tronen, Gud, hadde Det i Sin høyre hånd. Og det 
var intet, ingen i Himmelen eller på jorden, eller noe sted, som var verdig til å 
komme og ta Boken, eller endog å se på Den. Johannes gråt med stor...fordi 
hele gjenløsningens Bok var der. 
127 Det var på møtet her om kvelden, denne lille broderen fra Assembly Of 
God, og søsteren, sang denne sangen: “Jeg undrer meg på om Johannes så meg 
da han så alle nasjonene samlet. Så han meg?” Så sikkert at han gjorde, dersom 
ditt navn var i den Boken. Og når... 
128 Johannes sitt navn var også i Den, og han gråt fordi der ikke var noen som 
kunne røre Den. Og så kom en av de eldste og sa, “Gråt ikke Johannes, for 
Løven av Juda Stamme har seiret.” 
129 Og Johannes så seg omkring for å finne en...en løve, og ut fra bak teppene 
kom et Lam, et lam som hadde blitt slaktet før verdens grunnvoll ble lagt. Da 
så han et blodig Lam komme ut, og Han, (Lammet) kom og tok Boken ut av 
Hans høyre hånd, og kalte alt som var i den Boken. Det er en fullstendig 
Gjenløsningens Bok. Og dette er Det. Gjenløsningens Bok. Han gjenløste alle 
som var i den Boken. Enhver ting som har en begynnelse, har en ende. Men 

Innhøstingstid 39 
 
274 Og alle disse andre tingene som Han begynte å si, “Dersom dere ikke eter 
Menneskesønnens kjøtt.” Hva tror dere en doktor ville ha tenkt, som satt der? 
Hva tror dere et hvilket som helst menneske ville (gjøre), bare vanlig tenking? 
“Dere må ete Mitt kjøtt og drikke Mitt Blod.” 
275 De sa, “Denne Mannen er en vampyr, og ikke en forkynner. Hold dere 
borte fra denne Mann. Han er gal. Hold dere borte fra Ham.” 
276 Men det var Sannheten. Ser dere, det var Sannheten. “Dersom dere ikke 
eter, så vil dere gå til grunne. Dere vil alle dø, dersom dere ikke eter Det.” 
277 Det er den samme tingen i dag. Brødet og vinen er bare et symbol, ikke la 
denne naturlige tingen ta deg ned. Dere må ete Kristus, som er Ordet dere lever 
ved, “hvert Ord som går ut,” hele Bibelen fra første Mosebok til Johannes 
Åpenbaring. 
278 Nå til den andre Eva, se på henne. Hun ble skapt på nytt akkurat som Han 
var, på Pinsefestens Dag, fylt med Ånden, og fødd ved Ordet. Amen. Nå blir 
jeg religiøs. Jeg føler godt. Denne første menigheten, denne første  Eva, som 
skulle være Kristi Brud. Hvor mange kan si “amen” til det? [Forsamlingen 
sier, “Amen.” - Red.] Hun skulle være Kristi Brud. Hun ble født på 
Pinsefestens Dag, ikke ved Nikea, Roma; ikke i London. England; ikke i de 
Forente Stater; ikke i Tyskland med Luther, ikke i England med Wesley; ikke i 
de Forente Stater med Pinsevennene, såkalt. Hun var født på Pinsefestens Dag. 
Hun var Åndsfylt. Hun var Åndsfylt og fødd av Ordet, “hvert Ord som gikk ut 
av Guds munn.” Endog til Judas...Å, de måtte bare ta alt,  Ord for Ord, en 
virkelig blomstrende plante på Guds jord  

som representerte Ham, et nytt Brudetre. 
279 Hans løftes Ord reflekterte Ham i Henne. De måtte legge merke til Peter 
og dem. De hadde ikke vert på et seminar, og de (folket) visste det. De hadde 
ikke vert på noen Bibelskole, et slags teologisk seminar. De hadde ingen 
utdannelse, for de kunne ikke en gang skrive sitt eget navn. Bibelen sier at, 
“De var uvitende og ulærde.” Men hva skjedde? De måtte legge merke til at de 
hadde vert med Jesus, for der var Han i dem og reflekterte Sitt løfte. Halleluja! 
Ære være Gud! Det er hva vi trenger i denne tidsalder. Hans Ord reflekterte 
Ham i Henne, Menigheten. Hun skulle leve ved hvert Ord som gikk ut av 
Guds munn. 
280 Men da, som Eva møtte hennes fall på Ordet, ved Nikea, Rom, hvor den 
første organisasjonen ble organisert, den universale Kristne menighet. Er det 
en Bibel skriftlærd her inne? Er der en...Er der en teolog her inne som vet at 
det er sannheten? Den første organisasjonen var ved Nikea, Rom. Gud hadde 
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som ga henne en sensasjon. Gud, Faderen skapte en spire, eller...eller et egg i 
Maria, og også en Blodselle i henne. Og det var Guds Blod. 
266 Blodet kommer fra hannkjønnet. Så det var ingen...Hemoglobinet og 
blodet må komme fra faren, fordi babyen kan ikke en gang få sin mors 
sykdom, slik som TB,(Tuberkulose). Det kan arves fra morens pust, men ikke 
arve den, jeg mener at pusten kan fanges opp, og det (barnet) kan få det. Men 
hun kan ikke ta det fra moren, fordi han, hun er fri fra det, han er ikke sin mors 
blod. 
267 Men Jesus var ikke blodet av en Jøde eller en Hedning. Han var et skapt 
Blod av Jehova Selv. Han var Guds Blod. Bibelen sier, “Vi er frelst ved Guds 
Blod.” Ikke blodet fra en Jøde eller en Hedning, da ville det være sex. Men 
dette var Guds Blod. 
268 Legg merke til da Han så Denne fullkomne. Han slo Ham. Han straffet 
Ham. Esaias sa, “Han var såret for vår overtredelser, knust for våre 
misgjerninger.” Hva var Han? Han var dette fullkomne Ordet, reflektert for 
Brød, som hvert menneske skulle leve ved. Han var dette Guds Ords hvete 
som ville være jordsmonnet, og legge inn de fire Evangeliene, seksti seks 
bøker. Og mennesket skulle leve ved Det, og Det alene. Hvert Ord av Det! 
Amen. Det var Michelangelos mesterverk. Og når Gud kunne se Seg Selv 
reflektert i et Mann, (for) Han hadde dette fullkomne Menneske skapt i Sitt 
Eget billede. Å du verden, for et Menneske! Han måtte dø for oss alle. Vi 
kunne holde på med dette, men vi skal ikke. Han måtte dø for oss alle. Og Han 
døde, Den fullkomne Ene; slik at vi, ufullkomne, kunne bli gjort fullkommen i 
Ham, ved å ta del i hvert Ord av Hans Bibel. Så reiste Han Ham opp igjen for 
vår rettferdighet, så at vi skulle ha en rett, slik som en oppstanden Jesus, at 
Han er her nå for å tjenestegjøre til oss hvert Guds Ord, som vi skulle leve ved. 
269 Kvikt nå, så skal vi slutte. Den andre Eva. Bruden. 
270 Den første brudgommen, Adam; (andre? - Red.), måtte bringes opp 
gjennom en lang snor av profeter, og så videre, og kom så ut fullkommen, og 
døde for å kunne bli Brød for resten av dem. 
271 Hva med Eva? Hun måtte gjøre samme tingen. Men når Jesus kom...husk, 
Eva var kvinnen. Kvinnen er alltid representert i Bibelen som en kvinne, fordi 
hun er bruden. Pass på hva hun gjorde. Hun prøvde å overtale Ham til sin lære. 
Så lenge som hun (Han? - Red.) bare ville tale hva de lærte, så var Han en stor 
Kar. 
272 Men en dag begynte Han å tale, og sa, “Jeg og Min Fader er ett.” 
273 “Å, Du gjør Deg Selv lik Gud. Å, du verden! Vi vil ikke ha noe å gjøre 
med den Fyren mere.” 
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hvis du har Evig Liv, så begynte du aldri, og du kan ikke slutte, fordi dere er 
Guds sønner og døtre, egenskaper av Hans tanker og Hans Ord. Dere har ingen 
Livs ende, dersom ditt navn er i den Boken. Lammet kom for å gjenløse det. 
Ikke alle som bekjenner (å være) “Kristne,” ikke alle som prøver å leve godt 
og hellig; men disse hvis navner var skrevet der, gjenløste Han, og det alene, 
hvis navner var i Boken. 
130 Vi finner ut at Satan fikk Adam til å falle, ved dette ene Ordet. Og Gud 
fortsetter videre nå i Sin skapelse for å prøve å finne et menneske som vil leve 
ved hvert Ord. Hans første menneske sviktet. Og dette menneske vil leve sin 
tid, hans tid som han levde i. 
131 Ser dere nå. Der er forskjellige tidsaldre som Gud profeterte fra 
begynnelsen, som ville finne sted ned igjennom. Det er grunnet til at Han 
visste alle ting. Han skapte alle ting ved Jesus Kristus, og for Ham, og for Sitt 
Eget behag. Legg nøye merke til nå. Gå ikke glipp av dette. 
132 Hva om Moses hadde kommet og brakt Noahs budskap? Det ville ikke ha 
virket. (Det) kunne ikke. Nei. 
133 Hva om Jesus ville ha kommet og brakt Moses’ budskap? Det ville ikke ha 
virket. 
134 Hva om vi kom og prøvde å bringe Metodist budskapet, Baptist budskapet, 
eller Pinsebevegelsens budskap? Det ville ikke virket. De var fine; skal bevise 
det om ett minutt, ved Ordet. De var helt i orden på deres tid. Den tidsalderen 
er borte. Vi må finne ut hva Skriften sier for i dag, denne dag, det er hva 
mennesket skal leve ved for sin tid. Han (Gud) prøvde å finne et menneske 
som ville leve ved hele Ordet. 
135 Den første tingen Han gjorde, var å prøve Noah. Noah sviktet Ham; drakk 
seg drukken, han sviktet. 
136 Moses, dette mektige Guds mesterverk. Han prøvde ham, og han sviktet. 
Han herliggjorde seg selv, og var ikke tillatt å gå inn i løfteslandet. 
137 Så kom David. Han skulle reflektere Hans...Hans...det store Tusenårsriket, 
i David. Han skulle vise hva Hans Konge var. Og Gud sverget ved David, at 
Han ville reise opp...reise opp Sin Sønn til å sitte på hans  trone. Og David var 
slik en galant mann, at han “var en mann etter Guds Eget hjerte.” Og David 
gjorde det godt. Han beseiret alle Filisterne og rev ned alterne, og sto med 
Ordet. Og så til slutt opprørte en vakker kvinne ham, og han brøt budet, mistet 
Ordet, og drev hor. Ser dere? En mann etter Hans Eget hjerte, likevel så sviktet 
David  Ham. 
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138 Moses sviktet Ham, resten av dem sviktet Ham. Men deres liv var bare en 
refleksjon av Den som skulle komme. 
139 I Åpenbaringsboken, som jeg skriver, en mann som oversetter eller 
grammatiserer...Min grammatikk er så dårlig, jeg har fått tak i en god lærd en 
til å grammatisere det, å sette de rette nomen og pronomen sammen. Jeg vet 
ikke forskjellen mellom en nomen og pronomen. Men han gjør, og han setter 
dem alle...jeg vet, det eneste jeg vet, er at Gud gir Det til meg og jeg bare 
skriver Det ned, ser dere. Og de, de må sette det slik, at dersom det går til 
skoler og ting, så vet de at de kan lese det på deres måte å forstå det på. Og så, 
sa skribenten til meg, grammatikken, mannen som grammatiserer det, sa til 
meg, han sa, “Men Broder Branham, vi finner i Pergamos Menighetstid...at 
Jesus sa her, ‘til den som seirer, ham vil Jeg gi Morgenstjernen.’ Gi ham 
Morgenstjernen?” Han sa, “Hvordan kunne han få Morgenstjernen, når Jesus 
Selv sa, at Han er Morgenstjernen?” 
140 Dere ser, at alle disse Abrahams sæder er reflektert ved stjerner. De er 
forskjellige fra hverandre. Og vi er forskjellige fra hverandre. Og Jesus er 
denne Morgenstjerne, den klareste av dem alle. Men vi finner Ham i Johannes 
Åpenbaring 1, med syv stjerner i Sin hånd. Han tolker det, og sier; “Disse syv 
stjerner er de syv engler til de syv menigheter, eller de syv menighetstider som 
kommer.” 
141 Så sa han, “Hvordan kunne det da være, dersom de fikk Morgenstjernen?” 
142 Jeg sa, “Stjernene som var i Hans hånd var bare reflekterende stjerner fra 
Morgenstjernen, for budbæreren på den dagen hadde Ordet.” Og Han er Ordet; 
han bare hadde porsjonen for den dagen. Og folket som er rede til å komme 
bort fra verdenssystemet og verdens ting, og vandre med Ham, (får) se 
refleksjonen av Morgenstjernen gjennom budbæreren for den tidsalderen. Slik 
som Han gjorde gjennom Noah og gjennom Moses, og så videre, som Han 
reflekterte det Gamle Testamentet, og endelig ankom de til En. Og slik vil det 
være ved enden av menighetstidene. Det vil ankomme tilbake til Jesus, at Han 
er Ordet. 
143 Vi som Kristne gjenspeiler bare Ham. Månen bare gjenspeiler solen i dens 
fravær. Og den troende gjenspeiler bare Guds Sønn i Guds Sønns fravær. Det 
er Bibelens Lys, Skriftene, som blir stadfestet i våre liv, Ordet som gjør Lys i 
mørket. Dere er lys som sitter på en høyde. Det er ikke solen; det er et lys. 
Lyset tar bare solens plass, bare viser en viss mengde av lys. Vi er Guds barn, 
vi er Guds sønner og døtre ved Ånden etter mål. Han hadde det uten mål. Vi er 
en stjerne som skinner. Vi alle sammen lager et lys til verden, men Han er den 
fullstendige Sønnen som gjenspeiler Lyset til hver stjerne. Halleluja! Jeg tror 
Ham. Gud hjelpe min vantro! 
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alt, dersom dere vet noe som helst om Skriften. Dersom Ordet reflekterer Seg 
Selv i deg, så hold dere borte fra den tingen. Dere denominasjoner vil løpe inn 
i dette. Og dere vil komme til og gjøre det, eller bannlyse din denominasjon. 
Dere kan ikke være en denominasjon og så holde dere der, fordi dere må 
komme inn eller holde dere utenfor. 
261 Da er dere ikke lenger organisasjon, da har dere vist dere selv. Det er 

Nøyaktig. Gud velsigne dere, hvis dere gjør det. Det er vanskelig å si hvor 
mange som vil gjøre det. Men noen vil, uten tvil. Ja, min herre. 
262 Forført, og Jesus kalte dem for “djevler.” Men da Jesus sto der, (hvilke) 
hver fristelse, Han irettesatte det med Ordet, og sto der ved Ordet. Gud 
stadfestet Ham. 
263 Som over her den andre kvelden, jeg talte om Michelangelo. Hvor mange 
har noen gang vert ved Forest Lawn og sett monumentet av Moses der, av 
Michelangelo? Det var slående. Da jeg gikk inn den første gangen og så det. 
Michelangelo brukte nesten hele sitt liv på det. I hans tanke, så hadde han 
hva...hvordan Moses burde se ut. Og han...han ønsket å få ham ferdig før han 
døde. Og han brukte år etter år i å skjære ut, hugge ut her, bryte av her, og 
pusse her. Inntil han endelig en dag hadde den ferdig, etter mange år. Han sto 
der tilbake og så på den. Den visjonen som var i hans tanker siden han først 
hørte om Moses, (så) burde den se slik ut. Der var den, blinkende fremfor ham. 
Han ble så inspirert av sitt eget arbeide, at han grep en hammer og slo den på 
leggen, og ropte, “Tal Moses!” Han tenkte at Moses kunne tale. Han var så lik 
den tingen som var i hans tanke. Og den lyten på leggen er fremdeles der. Det 
er en fullkommen statue, alt foruten den (manglende) biten på leggen, på den 
høyre leggen. Se på den i Forest Lawn, som dere går inn døren, en 
reproduksjon av den. Michelangelos Moses, hans mesterverk, som forseglet 
hans liv. 
264 Gud er en stor Billedhugger. Han skapte mennesket i Sitt Eget billede, for 
å reflektere Ham, og Han er Ordet. Og hva gjorde Han? Han prøvde Abraham; 
han sviktet, Moses sviktet, og resten av dem sviktet. Men her er En 
fullkommen En, halleluja, (hva var det?) Ikke noe mindre enn Gud Selv i kjød. 
Ordet reflektert i Ham, som brakte fylden av Guddommen legemlig. Ikke en 
profet, selv om Han var en profet; ikke et menneske, selv om Han var et 
menneske. 
265 Jøder, ikke prøv å gjør krav på Ham som deres. Han var hverken Jøde eller 
Hedning. Han var Gud. Ser dere? Du er hva ditt blod er, og selvfølgelig er dere 
kjød. Og Maria hadde selvfølgelig ingen unnfangelse med den hellige Ånd, 
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252 Men hva gjorde Kaleb og Josva? De roet folket. De sa, “Vi er mer enn i 
stand til å ta det.” Hvorfor? Disse folkene så på hva de kunne se. Men Kaleb 
og Josva så på Guds løfte. Gud sa, “Jeg har gitt dere landet. Gå og ta det!” 
253 Nå brevet til Hebreerne 6:(5) hvis jeg kan sitere det, “For det er umulig at 
de som en gang er blitt opplyst og har smakt den Hellige Ånd, kraften av den 
verden som kommer, og så faller fra, forkaster, og går bort, (atter kan fornyes 
til omvendelse).” 
254 Akkurat som disse karene som kom opp der og spiste druene fra det andre 
landet, (de) sto der; og når det kom til det å følge Ordet, så sa de, “Vi kan ikke 
gjøre det.” Og de døde i ørkenen. 
255 Det er dit vi har kommet. Vi smakte et godt Guds Ord. Men, hele løftet, 
“Nei, nei, vi kan ikke gjøre det, fordi Doktor den og den, eller noen andre sier 
at vi kan ikke gjøre det. Det var for apostlene. Det var for en annen dag.” Der 
dør dere. 
256 Se nå, Skriften binder alt sammen. Hvert Ord av Det bindes sammen. Og 
det kan ikke bli gitt ved noen menneskelagd teori, system, eller noe annet. Det 
blir bare åpenbart ved den Hellige Ånd. Jesus sa, “Jeg takker Deg for at Du har 
skjult disse ting for de vise og forstandige, og har åpenbart det til barna, til 
slike som vil lære.” 
257 La oss kvikt gå til den neste tanke her om vi kan. “Forgjeves tilber de 
Meg.” Disse Fariseere, belærte, å, moralsk gode; men kalt av Jesus for 
“djevler.” Disse belærte teologer, Jesus sa, “Dere er djevler, og deres fars 
gjerninger vil dere gjøre.” (Han) sa, “Dere pryder profetenes graver, men deres 
fedre tilbake på den samme tid...disse profeter kom frem for å rive ned disse 
religiøse systemer.” Det er hva de gjorde. 
258 Profeter! Hvor (hvem) kommer Ordet (til), til en teolog eller en profet? 
[Forsamlingen sier, “Profet.” - Red.] Ikke til teologer og skoler. Det kommer 
til en profet, alltid! Ikke til en gruppe; til et enkeltmenneske! Aldri til en 
gruppe; enkeltmenneske. Ja min herre, (til) en profet. Og de sa... 
259 Jesus sa, “Dere pryder profetenes graver, og det var deres fedre som la 
dem der.” Og de gjør den selvsamme tingen under blindheten av Satans 
seminar. Ser dere? 
260 Og nå Pinsebevegelse, hold nesen din utenfor Kirkenes Verdensråd. Og 
dere forkynnere her, dere vil skrive til hovedkvarterene, til...til disse folkene. 
Dere behøver ikke å skrive til...til Assemblies (of God) og mange av dem, 
fordi de har satt tingen ut, de vil ikke ha noe å gjøre med det. Og dere 
Baptistbrødre også, hold hodet borte derfra. Ser dere ikke at det er nøyaktig 
dyrets merke som kommer frem? Dere vet hvem som kommer til å sluke opp 
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144 Og til slutt så ankom  Den  fullkomne.  Han  ankom for å bli fristet på 

alle måter slik vi er. Bibelen sier at Han var. Han var fristet som Noah. Han 
var fristet som Moses. Han var fristet som hele resten av dem. Dersom vi 
hadde tid til å bryte det ned og vise dere, men vi har ikke, for jeg vil ikke ta for 
mye av deres tid. Men å bryte det ned å vise dere, Han var fristet på samme 
måte. 
145 Satan forandrer aldri sin taktikk, heller ikke gjør Gud, bare forandrer 
tidsaldre. Men hva...Satan fikk tak i det der tilbake, til den første Guds familie 
på jorden. Her er det broder og søster. Ikke gå glipp av å få tak i dette. 
Hvordan fikk Satan tak i den første familie? Han kunne ikke bryte det på noen 
annen måte enn å få dette Ordet brutt, for de var befestet bak det Ordet. Om 
han bare kunne få en åpning! 
146 Det er hvordan han har fått tak i hver menighet i hver tidsalder, fått hver 
troende, (ved) bare å dra dette gapet ut. “Vel, jeg ...jeg tror at Bibelen er rett, 
men jeg tror ikke dette.” Åh, der gikk han. Det for ille, men der gikk han. 
“Hvert Ord som går ut av Guds munn!” 
147 La oss nøye avgrense dette nå. Til slutt så ankom Denne, Han ankom og 
måtte bli fristet nøyaktig slik som resten av dem var fristet. Legg merke til 
hvor treffende Satan gjør hvert av sine angrep, det er likt hver gang. Han 
prøvde å gi Ham det naturlige brød, akkurat slik som han gjorde til Eva. 
“Dersom du vil ete dette, ta dette,” eller noe annet, han fikk det. 
148 Og det er hva han gjør til hver organisasjon, det er hva han gjør til hvert 
enkeltmenneske. Han prøver å gi deg de naturlige ting som du kan se på. Og 
det tar deg vekk! “Vel, se på denne store digre kirken! De har (lagt) så mange 
millioner i den! Vår kirke er den største i byen. Vel, vår, borgermesteren 
kommer på våre møter. Ser dere alt dette! Vår pastor har en ...en doktorgrad av 
D.D.,L.D., Ph.D! Dette, vel, dette, vel, han er bundet til å være en smart 
mann.” En Katolsk prest kan komme og dekke over ham når som helst med 
sine doktorgrader. Han har noen og seksti han må kunne like så ille som du 
kjenner Bibelen, for å få sin doktorgrad og bli en prest. Så ikke prøv å 
sammenligne utdannelser. 
149 Det er akkurat som verden,  som  alltid  prøver å  sammenligne.  Ikke 

sammenlign med verdens ting. Ikke sammenlign med menigheter. 
Sammenlign med Bibelen! Det er hva vi gjør i dag. Det er hva som er i veien 
med oss Pinsemenigheter. Det er hva som er galt med våre kvartetter og sang 
og så videre, som vi har, vi prøver å opptre som Hollywood. Hollywood 
glitrer; Evangeliet gløder. Ser dere? Hollywood glitrer med klær, og Rickier og 
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Rickettaser, og rikosjetter. Men Gud gløder i den troendes ydmykhet, uansett 
hvor uvitende han er. Han gløder i ydmykhet, ikke skinnende som Hollywood. 
150 Legg merke til, han (djevelen) prøvde sin gamle taktikk på Jesus. Samme 
ting som han gjorde til Moses, samme ting som han gjorde  til resten av dem. 
Han prøvde det. Han vil prøve den på deg, for å få deg til å akseptere noe stort 
og digert som ser skinnende ut. 
151 Det minner meg om da jeg brukte å jakte på vaskebjørner. Jeg fikk tak 
i...Pappa, min pappa brukte tobakk. Jeg vet ikke om dere alle noen gang kjente 
til et av de gamle merkene som pleide å være på en tobakksrull. Jeg ville ta 
dem, få tak i en tømmerstokk og bore et hull i den, rett rundt bukten, (bekken) 
hvor en vaskebjørn hadde løpt. Og jeg borte et hull der inne, og stakk inn dette 
tobakksmerket der, (innpakning) og så slo jeg inn noen spiker og siktet inn slik 
som dette. Og vaskebjørnen strekker seg alltid ut etter noe som skinner. Så når 
månen kom opp, og han løp langs der, så seg tilbake, skjøv sin hånd inn der for 
å få tak i det, og han kunne ikke få vridd det løs. 
152 Han er som enkelte kirkemedlemmer. Enda han vet at han er fanget, så vil 
han ikke slippe taket. “Dersom jeg gjør det, så vil de sette meg ut av 
organisasjonen.” Det er bare hans død, det er det hele. Ja vel. Legg merke til. 
Han holder fast på det, han vil ikke slippe taket. 
153 Satan prøvde den samme taktikk på Jesus, som han prøvde på resten av 
dem. Han prøve å få Ham til å spise noe annet enn det lovede Brød- ordet. 
Fordi Jesus sa, “Det er skrevet, ‘Mennesket skal ikke leve av brød alene.” Ser 
dere? Han (Satan) prøvde å få Ham (Jesus) til å adlyde ham. Selv om det så 
ganske fint ut, så ut som om Han kunne fø Seg Selv, og Han kunne ha gjort 
det. Dere har... 
154 Du kan opptre på en hvilken som helst måte du ønsker også. Du kan ta Det 
eller la Det være, hva enn du ønsker. Dersom denne vaskebjørnen hadde hatt 
nok fornuft til bare å lukke sin hånd, så hadde han kunne trukket den ut igjen; 
men han ville ikke gjøre det, han bare holdt seg selv der. Og slik er det mange 
nominelle Kristne også gjør. De vil ikke høre noe om Det, (Ordet), vil ikke 
komme å høre Det. De vil ikke ha noe om Det. Gå igang og hold tak i det da, 
så vil du finne ut hva som skjer. 
155 Legg merke til, de prøvde å få Ham til å spise noe annet enn Livets Brød 
som hvert menneske skulle leve ved. Men Jesus sto med Faderens Ord. Åh, 
han (Satan) traff ikke Eva da, han traff aldri Moses, han traff aldri resten av 
dem. Han traff En som reflekterte hvert Ord. Han, grunnen er at Han var 
Ordet. Jesus sto med Ordet, og avviste hans teologiske seminarlære, ja min 
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Det er alt han behøver å ha i dag, bare få en ting snudd rundt. Det er alt, det er 
alt han trenger. Dere vet at det er Sannheten. Å legge til ett (Ord), eller ta bort 
ett, er fullstendig fiasko. Hver en bit, “Hvert Guds Ord!” Tenk da på 
seminarenes tolkninger, hver av dem er forskjellige fra hverandre. 
242 Det må være en Sannhet et sted, og dette er Det, Bibelen. Jesus sa... 
243 Du sier, “Vel, Broder Branham, de har den mest vakreste tilbedelse.” 
244 Jesus sa, “Forgjeves tilber de Meg, idet de lærer lærdommer som er 
menneskebud,” mennesket, hans egen unnfangelse av Ordet som blir tolket. 
245 Som jeg har sagt, Gud trenger ingen tolk. Han tolker hvert Ord Selv. Dere 
trenger ikke noen til å tolke Det for dere, Gud tolker Det for dere når dere er 
villige til å akseptere Det. Ser dere? Det er Livet. Det er Livet Selv. 
246 Jesus sa, “Forgjeves tilber de Meg.” De tilber faktisk Gud. Kain tilba 
faktisk Gud, i begynnelsen. “Men forgjeves tilber de Meg.” Hva er forgjeves? 
“Det gjør ikke noe godt.” 
247 De sier kanskje, “Vel, jeg gjør dette. Jeg danser i ånden. Jeg taler i tunger. 
Jeg profeterer. Jeg forkynner Evangeliet.” Men svikter i å la håret ditt vokse ut, 
svikter på en ting, se hva som skjer. Ånden vil forlate deg rett der. Det er hva 
som skjer med våre menigheter. (De) svikter. 
248 “Forgjeves tilber de Meg. Åh, det er en vakker tilbedelse. Men forgjeves 
tilber de Meg, idet de lærer lærdommer som er menneskebud.” 
249 Disse  Fariseere var  lærde  teologer. Våg  ikke å si at vi har noe i dag  

som kan sammenlignes med dem. Nei så men. De kjente ett ord, hvert ord, slik 
som det var skrevet, men forgjeves tilba de. Tenk på det, “forgjeves,” store 
fine skoler, og seminarer, og lærere, og unge menn, og alle ting slik som det, 
men fortapt! 
250 Samme som i ørkenen. Han sa, “Alle spiste manna fra denne åndelige 
Klippe i ørkenen, alle drakk fra den Klippen, mener jeg, og alle spiste manna 
fra den.” Og Jesus sa, “Og alle av dem er døde.” Død betyr “Evig adskilt.” 
Hvorfor? Fordi de feilet i å tro Guds løfte. 
251 Å, jeg misliker å holde dere slik, men jeg er nødt til å si det. Se, jeg vil 
ikke ta et minutt på dette. Enhver av dette folket kom ut under Ildstøtten, de 
kom ut i ødemarken, (de) trodde Gud, og fortsatte videre. Men når de så 
hindringen, når...når de ti kom tilbake og sa, “Vi kan ikke innta landet. Å, du 
verden, de er kjemper der. De er dette, det, og det andre. De bare...Vi kan ikke 
gjøre det. Det er umulig.” 
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233 Hvor forskjellig fra Jesus! Han sto med Ordet. For de neste få minutter, så 
ønsker jeg å bevise at alle disse ting er sanne, ved både naturen og Ordet. (De) 
bringer det sammen. Dette beviser at Han var Ordet gjort kjød, for Brød. Han 
var Ordet gjort kjød. For Han reflekterte hva? Ordet alene. 
234 Dersom dere er skrevne brever, så reflekterer dere bare Ordet; ikke hva 
seminaret sier, hva noen andre sier, hva Frk. Jones tror om Det, hva Doktor 
den og den tror om Det, men hva Gud sa om Det. “La hvert menneskets ord 
være løgn, og Mine være Sannheten! Den som bryter det minste av disse 
befalinger, og lærer mennesket så! Den som tar ett Ord fra denne Bok, eller 
legger ett ord til Den! Mennesket skal ikke leve av brød alene, men av hvert 
Ord som går ut av Guds munn.” (Han skal) leve Evig ved Det Ordet! 
235 Akkurat som du må ha døde substanser der for å leve av, så må du ha 
Kristus her for å leve, eller så vil du dø. Og hva er Kristus? “I begynnelsen var 
Ordet, og Ordet var med Gud, og Ordet var Gud. Og Ordet ble kjød og dvelte 
iblant oss.”  
236 Og du er det samme skrevne brev, en for en (bestemt) tidsalder, og en for 
den andre, for Lyset for den tid; men de gikk glipp av å se det. Dere reflekterte 
Det bare. 
237 Andre avgjorde, skjønt bare i en, sviktet på ett punkt, men Han (Kristus) 
gjorde ikke. Og som jeg sa, i Åpenbaringsboken 22:18, så sa Han, “Den som 
legger til Dette!” 
238 Pass nøye på nå. Matteus 24:24 er det slående, hvordan de...”Nesten, i de 
siste dager,” Jesus sa, “de utvalgte skulle kunne bli forført ved denne ting.” 
Pass på åndene. “I de siste dager,” Skriften må oppfylles. Tror dere det? 
[Forsamlingen sier, “Amen.” -Red.] Dette var, “I de siste dager, selve de 
utvalgte, forutbestemte, utvalgte til det, kunne bli forført...” Det er så 
fullkomment, det er så Skriftsmessig, og ser så flott ut, og så klart at man ikke 
kan se feilen i det, bare de utvalgte vil unnfly det. Det er hva Jesus sa. Tror 
dere det?[“Amen.”] “Ville forføre selve de utvalgte dersom det var mulig.” 
239 “Det er eksakt Skriften, dere kan se det i det naturlige øye.” Men dere ser, 
det er ikke hva det er. Jesus...Disse Fariseere hadde Skriften like så 
fullkomment som Den bare kunne være, men (det var) ved deres egen 
tolkning. 
240 Hvordan visste de at Han ikke var feil? Fordi Gud stadfestet hvert Ord som 
Han lovet til Ham i den tidsalderen. Det var grunnen til at de visste at Han var 
Messias. Ser dere? 
241 Legg merke til, “Dersom det var mulig,” i de dager. Bare ett Ord, ett Ord 
er alt som trengs. Det var alt Satan hadde å gi til Adam, bare ta ham på ett Ord. 
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herre, hans nye lys, hans flere opplevelser. Han kunne ikke skyve det på Jesus, 
slik han kunne skyve det av på Eva, for å vise henne, “Åh, sannelig, Gud... 
156 “Åh, sannelig, Gud ville være i dette hvis vi kunne komme sammen og 
lage et Kirkenes Verdensråd. Så sikkert at Gud ville være. Han ønsker enhet 
og Han ønsker broderskap.” Med Seg Selv ja, (men) ikke med verden; 
broderskap med Seg Selv,  tilbedelse til Ham Selv. Det er hva Han døde for, 
slik at dere ville tilbe Ham. Som alltid, hvis han kan få...Vi finner ut at han 
feilet. Jesus gikk rett tilbake til ham med, SÅ SIER HERREN. 
157 Nå han ser at en troende...Se på den troende som kommer i disse samme 
kategorier nå, enhver av dere. Når han ser (han) at du kommer å stå med 
Bibelen, “Ja, jeg tror Bibelen. Jeg kommer ikke til å innta noen læresetning og 
ting der ute. Jeg kommer til å stå med Bibelen.” Og, som alltid, hvis han ikke 
kan få deg til å tro, til...til å leve den virkelige Sannheten og til å tro Ordet, så 
vil jeg be dere om å legge merke til hva han gjorde med Jesus den andre 
gangen, dersom han ikke kan få deg. (Du) sier, “Jeg skal ikke innta noen 
læresetning. Jeg kommer ikke å gjøre det. Jeg,  jeg var født fri, og jeg kommer 
til å stå med Det, (Bibelen) Jeg kommer til å gjøre dette, det, eller det andre.”  
Ser dere, slutte seg til menigheten, og du kommer og tilslutter deg, og noe 
annet; dersom han kan ikke få deg til å gjøre det, så vil han gjøre noe annet til 
deg. Å, broder, se på dette. 
158 Om han ikke gjør det, så vil han sende deg av sted til hans seminar 
(presteskole) for å bli lært av hans egne teologer, hvor Satan er tolken. “Åh, 
miraklenes dager er forbi. Dette folket der nede, jeg har, vel, det er en gjeng 
med kjettere. De, de er ikke.” Han vil sende deg dit. 
159 Dere kan hende sier, “Vent et øyeblikk Broder Branham! Et øyeblikk nå!” 
Ja, la oss vente et øyeblikk og se. Du sier nå, “ Er ikke det forutsetningen at vi 
skal? Er det ikke forutsetningen?” Nei, min herre. Nei, min herre. 
160 Men Jesus sa, “Når Han, Sannhetens Ånd er kommet, så vil Han bringe 
disse ting som Jeg har lært, til deres erindring, Ordet. Og Han vil vise dere ting 
som skal komme.” Der er den virkelige Åndsfylte Menigheten som står med 
Ordet, som reflekterer Ordet, Gud på jorden. Ser dere? Han trenger ingen 
teolog, for Hans Ord er ikke gitt til egen (privat) tydning. Han tolker Sitt Eget 
Ord ved å stadfeste Det og bevise Det, at Det er Sannheten. 
161 Når Metodistkirken fortale dere at dere ikke kunne få den Hellige Ånd slik 
som på Pinsefestens Dag, brydde du deg om det? Sannelig ikke. Du gikk rett 
videre og fikk den Hellige Ånd likevel. Ser dere? Fordi... 
162 Jeg samtalte med...om treenigheten med en...en Baptist forkynner her om 
kvelden, og jeg fortalte ham at det bare var terminologi. Og vi kom til å finne 
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ut, han sa, en annen liten forkynner der fra seminaret. Han sa, “Vel Mister 
Branham, du prøver å få folk til å tro på en apostolisk religion.” Jeg sa, 
“Selvfølgelig, det er den eneste som finns.” Og han sa, “Sir, hvilken skole gikk 
du på?” 
163 Jeg sa,  “På mine knær min broder. Ikke på...det er hvor jeg fikk, ikke  

teologi, men kneologi.” Jeg sa, “Det er hvor jeg fant Ham.” 
164 Og han sa,  “Mister  Branham,  dåpen i den Hellige  Ånd  slik som de 

fikk på Pinsefestens Dag, prøver du å si at det er det i dag?” 
165 Jeg sa, “Bibelen sier min herre, at...at Jesus Kristus er den samme i går, i 
dag, og for evig tid.” Jeg sa, “Det var Jesus Kristus som kom på Pinsefestens 
Dag.” Å ja. 
166 Nei, Den samme! “En liten stund så vil Jeg be Faderen, og Han vil sende 
dere en annen Talsmann, som er den Hellige Ånd. En liten stund, og verden 
ser Meg ikke lenger, men dere skal se Meg, for Jeg vil være med dere, endog i 
dere til fullendelsen, verdens ende.” 
167 Jeg sa, “Ja, det er Ham som kom på Pinsefestens Dag. Ja min herre. Han 
kom og levde i dem, og legg merke til (at) det var i den Hellige Ånds Person, 
Jesus Kristus i den Hellige Ånds Person, slik som vi forstår Guddommen. 
168 Legg merke til nå, at Satan trengte ikke hans teologi. Og denne mannen sa 
til meg, han sa, “Mister Branham, sa han, Jeg vil at du skal forstå at jeg er fra 
en bestemt skole, og vi er lærde.”  

 Jeg sa, “Jeg hører på ditt program hele tiden.” Ser dere? 

 Han sa, “Vi er opplært der.” (Han) sa, “Dåpen i den Hellige Ånd var bare 
for disiplene.” 
169 Jeg sa, “Bibelen sa at det var hundre og tyve på den øvre sal.” Og jeg sa, 
“Hvem er rett nå, du eller Ordet?” 
170 Og jeg sa, “Så også da Filip dro ned og forkynte til Samaritanerne, og han 
døpte dem i Jesu Kristi navn, men den Hellige Ånd hadde ikke kommet på 
dem ennå, fordi Peter hadde nøklene. Så han dro opp til Jerusalem og fikk tak i 
Peter, som kom ned og la hendene på dem, og den hellige Ånd kom på dem. 
Bibelen sier, “Den Hellige Ånd!” 
171 Jeg sa, “Så Peter, med et syn, med nøklene, dro opp til Kornelius hus,  

Apostlenes Gjerninger 10:49...”Og mens han talte disse ord, falt den Hellige 
Ånd på dem, for de hørte dem tale i tunger og...og profeterte og herliggjorde 
Gud. Da sa Peter, kan vi nekte dem vannet, slik at disse ikke skulle bli døpt, 
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227 Men legg merke til at Eva på dette samme stadie, rev bort hennes 
overnaturlige forståelse. Hun hadde en teologisk opplevelse. Hennes 
utdannelse var enhver teolog i landet på den tiden overlegen. Dere ser, at hun 
ble så revet med at hun ikke merket det. Hun visste at hun hadde noe som 
Adam aldri hadde. Kanskje ville hun bli i stand til å regjere over ham rett nå, 
fordi hun viste mer om det (enn) hennes Adam. Pass på hva deres Adam gjør i 
dag. Hun kjente godt fra ondt, fin utdannelse om Sannheten. Det stemmer. 
Hun hadde en fin utdannelse om Sannheten, som hun ikke hadde før, og det 
var Guds Sannhet. Men hun var død, ved å bryte Guds Ord. Ja, hun fikk sin 
utdannelse all right. 
228 Således gir seminaret deg en teologisk erfaring, slik at du kan sitere hver 
person fra det Gamle Testamentet eller det Nye. Men vær forsiktig med hva du 
gjør, slik at det ikke bryter dette Ordet rett der, så du ikke sier, “Vel, det var 
for dem.” Nei, det er for deg, hvem som vil! Ser dere? Ser dere? Vær forsiktig. 
“Å, det var til menigheten for lenge siden.” Han er den samme i går, i dag, og 
for evig! Hun (Eva) hadde en fin utdannelse, men hun var også død i synd og 
overtredelser. 
229 Nå til Satans tredje plan. Vi skal komme raskt til det fordi vi ønsker ikke å 
ta mer tid enn mulig, kanskje femten, tyve minutter til, dersom dere ønsker å 
gå så langt. Legg merke til denne tredje plan, eller hans tredje fristelse. 
Dersom de andre hadde feilet, så vil ikke denne. Nå tilbyr han deg en stilling i 
menigheten, slik som han gjorde med Jesus. “Jeg vil gi deg verden. Du vil 
være kongen. Jeg vil gjøre deg til det. Alle (rikene) tilhører meg, så jeg vil gi 
dem til Deg.” 
230 Hvem kan gjøre en mann til forkynner? Hvem kan gi en mann en gave ved 
å legge hender på ham? “Gud satte i Menigheten!” Ser dere? Ser dere hvordan 
de vrenger Ordet. Akkurat som Eva, med sin nye kunnskap. Hun hadde Adam 
i sin makt. Hun kunne gjøre som hun ville, så snart som hun fikk Adam til å 
akseptere det. 
231 Men da han kom til Jesus, så aksepterte Han det ikke. Han sa, “Vik bak 
meg Satan.” Med andre ord, ikke la meg feilsitere Det, men bare legge dette til 
det. “Det er skrevet at hvert menneske skal leve ved hvert Guds Ord; ikke ved 
dine forslag, ‘jeg vil gjøre deg til en hovedtilsynsmann, en presbyter, 
eller...eller en diakon, eller jeg vil la deg spille piano søster.’ Dere ser, alle 
disse forslagene, ‘ du er en veldig populær person, og vi trenger ditt talent i vår 
menighet.” Kom til Ordet. 
232 Hun kunne styre ham, eller lære ham, det samme som mengden, (avlingen) 
i dag. Det er slik de gjør det i dag, for å bli en D.D., en statspresbyter, 
tilsynsmann, distriktsleder, eller noe slikt som det. 
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da. Ingen vil. “Åh, hendene bort fra Dette!” Akkurat som en bestemt forening 
som var samlet sammen her for noen få uker siden og lyste meg i bann. Enhver 
forkynner som kommer til byen, Fri Evangelisk, som vil ha meg til å komme 
og be for de syke, ville bli fullstendig bannlyst fra foreningen. Ja vel, fordi jeg 
ba for syke. Ja vel. “Ikke frykt Det!” Si...Og der er Ordet stadfestet. 
222 Det var den samme tingen de gjorde med vår Herre, Det er det samme de 
har gjort med hver mann, i hver tidsalder. Det var slik de gjorde det med 
Luther, Wesley, og alle. Det er slik de gjorde det med dere i begynnelsen. Og 
nå har dere vendt dere rett tilbake til det samme gjørmehullet som dere kom ut 
fra. Legg merke til måten, det har alltid vert på samme måte. Det har aldri 
feilet. Satan gjør den samme ting, 
223 Han er så revet med ved levenets glans, og så videre, til at han ikke legger 
merke til Ordet. “Å, broder, Broder den og den, sa så og så, og jeg må komme 
meg over her. Jeg...Dere ser, han er bare så revet med at han ikke en gang 
legger merke til Det. Om det er Ordet eller ikke Ordet, gjør ingen forskjell. 
“Resten av dem sa at det var i orden, så, Det gjør ingen forskjell.” 
Denominasjonen sier, “(Hei) gutt, du har fått det, ikke la noen fortelle deg!” 
Du har fått hva? Ser dere? Legg merke til. 
224 Satan hadde, til og med da...se på dette stedet her, han la et dekke over 
Ordet. Endog på dette overnaturlige som han prøvde å få Jesus til å gjøre, det 
overnaturlige, ved å ha det overnaturlige. Hva om Jesus hadde lyttet på ham? 
Ser dere? Han sa, “Vent. Ønsker du å stå med Ordet, gjør du? Ønsker du å stå 
med Ordet?” (Han, djevelen) sa, “Det er skrevet at Han skal gi Sine Engler 
befaling angående dette. Hver gang Du støter Din fot mot noen sten, så vil de 
bære Deg opp.” Men Han støtte ikke Sin fot mot noen sten. Ser dere? Pass på. 
Hva om Han ville ha stått med det? Han...La dere merke til at jeg sa aldri at 
han (djevelen) siterte Ordet; han tildekket  Det, slik som å pynte en kake, 
dekke over Det, hvitvaske Det. Dere ser, det var ikke på Sitt rette sted. 
225 Det er hva de prøver å si i dag, (de) prøver å hvitvaske Det. Men dere kan 
ikke få det til å gå sammen med resten av Skriften. Det må være alt, “Jesus 
Kristus er den samme i går, i dag, og for evig.” Dere ser, uansett hvor mye Ord 
dere prøver å dekke over, så gjør det ikke... 
226 Det må siteres akkurat slik som Han sa Det. Da, om det er sitert rett, så vil 
Han stadfeste det å være slik i ditt liv. “Det er hvordan alle mennesker vet at 
dere er skrevne brever, lest av Gud.” Skrevne brever er denne “Bibel.” 
Stemmer det? Bibelen er et brev. Og dere er en skreven Bibel som reflekterer 
Hans Ord, det fullkomne menneske igjen, i Gud. 

 Men Jesus sa, “Det er også skrevet.” Ser dere? 
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idet vi ser at de har fått den Hellige Ånd slik vi gjorde i begynnelsen? Og han 
befalte dem å bli døpt i Jesu Kristi Navn.” 
172 Og vi finner tretti år senere, at Paulus drar gjennom Efesus øvre kyster og 
finner noen Baptist folk som har en stor vekkelse. Store ting foregikk. De ropte 
og priste Herren. Og Paulus besøkte menigheten hvor omtrent tyve mennesker 
holdt til, hvor Akvilla og Preskilla var på møtet; hvor Apollos, en omvendt 
sakfører beviste ved Bibelen at  Jesus var Kristus. Og de gledet seg storlig, og 
(hadde) et stort møte. Paulus dro forbi, han kom etter at han...Herren hadde 
fridd ham ut av fengselet; (hvor han var) for å ha kastet ut en ånd, en djevel ut 
av en spåkone. Og så kom han opp gjennom der i Herrens gjerning, og han 
gikk for å høre på møtet. Og han sa, “Denne mann er nok en stor mann, men 
har dere fått den Hellige Ånd etter at dere kom til troen? Han trodde at dere 
fikk Den da dere trodde. Men han sa, ‘Har dere fått den Hellige Ånd etter at 
dere trodde?’ Han sa, “Vi vet ikke om det er noen Hellig Ånd.” 
173 (Han) sa, “Til hva ble dere døpt?” Det var spørsmålet. Han sa, “Vi er døpt 
av den samme mannen som døpte Jesus: Johannes. Vi ble døpt med Johannes’ 
dåp.” Ser dere? Han (Paulus) sa, “Johannes døpte bare til omvendelse, ikke for 
syndenes forlatelse.” Johannes...fordi Lammet hadde ikke blitt drept ennå. Han 
sa, “Johannes døpte til omvendelse, at dere skulle tro på Ham som skulle 
komme, Jesus Kristus.” Og da de hørte dette, døpte de seg i Jesu Kristi Navn. 
Og Paulus la sine hender på dem, og den Hellige Ånd kom på dem, og de 
profeterte og talte i tunger, mange år senere.”  

 Og jeg sa, “ Dessuten, tror du på Bibelen?” 

 Han sa, “Selvfølgelig.” 
174 Jeg sa, “Peter, på Pinsefestens Dag, da dette var oppstyr, og de ropte og 
priste Gud, så sa de: “Menn og brødre, hva kan vi gjøre for å bli frelst?” Peter 
sa, “Omvend dere, og enhver av dere la seg døpe i Jesus Kristi Navn til 
syndenes forlatelse, og dere skal få den Hellige Ånds gave, for løftet er til 
dere, til deres barn, og til dem som er langt borte, endog så mange som Herren 
vår Gud skal kalle.’ Himlene og jorden skal forgå, men dette Ordet vil aldri 
svikte!” 
175 Dere Pinsevenner tok ikke notis til Metodistene, Baptistene, eller 
Presbyterne. Dere visste det var for hver generasjon, og dere presset inn i Det. 
Så sikkert. (Men) stopp ikke med å presse rett der, fortsett å presse videre. 
176 Det var der at Metodistene gjorde deres feil, de presset seg inn i 
helliggjørelse og stoppet. Lutheranerne presset seg inn i rettferdiggjørelse og 
stanset. Så ble det organisert, (og) der døde det. Det var slutten på det. Det er 
det hele. 
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177 Pass på nå som vi skynder oss gjennom. “Når Sannhetens Ånd er kommet, 
så vil Han lære dere om disse ting, hva enn Jeg lærte dere,” du verden, bringer 
det til dere. Og Han vil vise dere de ting som skal komme. Han vil stadfeste 
hvert Ord, Han vil bekrefte Ordet med tegn som følger.” Alt som Han lovet, 
som Gud lovet i Bibelen, dersom dere vil slippe løs fra hver læresetning og alt 
mulig annet, og holde fast på Ordet, for Gud er forpliktet til å ta Seg av Sitt 
Ord. Og når de gjorde dette, så stadfestet Ordet Seg Selv. 
178 Han trenger ingen som sier, “Vel, miraklenes dager er forbi.” 
179 Hvem er det menneske som forteller meg at miraklenes dager er forbi, jeg 
som en gang var en blind mann? Halleluja. En gang lå jeg hvor doktorene 
hadde gitt meg tre minutter å leve, og jeg lever i dag. Hvordan kan de fortelle 
meg noe annerledes? En gang et lunkent kirkemedlem, nå fylt med den Hellige 
Ånd. Gud trenger ingen tolk. Ånden Selv, som er Ordet, tolker Det å være 
Sannheten. Om et menneske vil våge å stå ut og ta Det. Han er Sin Egen tolk. 
Prøv Ham en gang, og finn ut om ikke det stemmer. Ikke bry deg om hva 
andre sier. Gjør hva Gud sier å gjøre. 
180 “Vel,” du sier, “Jeg gjør dette.” Vel, hva med det andre, hvert Ord. Ett Ord 
bryter lenken. 
181 Det er her at menighetene alltid svikter, rett på den lenken. De organiserer 
det og får tingen sammen og lager en stor denominasjon. Disse menn kommer 
sammen, Hellig Fader den og den, og Doktor Biskop Den og den. Hva er den 
første ting du har? Der er dere. Dere dør rett der. Vi skal bevise det ved 
naturen og ved Ordet, om Herren vil, i løp av noen få minutter. Ja vel. 
182 “Bringe til erindring.” Han stadfester hvert Ord, og vi lever ved Det. 
Halleluja! Lever ved Det! “Mennesket skal leve ved hvert Ord, hvert stadfestet 
Ord. Jesus sa, “Disse tegn skal følge dem som tror. Skal følge dem som tror!” 
Ta tak i Det; Gud stadfester Det, at Det er Sannheten. 
183 Seminarene og teologene, inspirert av Satan, sier, “Dere kan ikke stole på 
Det. Det var for apostlene. De dager er forbi. Det finnes ikke noe slikt. Det var 
bare for apostlene, for å bevise Evangeliet da. Vi har lært folket i dag.” 
184 De hadde bedre lærdom den gang enn vi har nå. Fortell meg enhver kirke 
som kan komme på noe slikt, at Det Høye Råd, når deres oldefedre måtte være 
prester før dem. Ett krokete ord i det, i den bokrullen, så ble de steinet for det. 
De måtte stå nøyaktig. Men de gikk glipp av å se Ordets virkelige Kjerne da 
Det kom, Livet. Det er hvorfor de ble fordømt og kalt for, “Satans arbeidere.” 
185 Dere ser, det reflekterer ikke Guds Ord, når en seminarstudent forteller deg 
at, “Den Hellige Ånd er ikke for i dag. Og disse ting, (at) alt dette stoffet om 
Guddommelig helbredelse (var) for en annen dag.” Det er ikke noen refleksjon 

Innhøstingstid 31 
 
mer til slutten, hvor denne fristelse kommer. Kanskje lar han noen av dere tale 
i tunger, og tenke at dere fikk Det. Ser dere? Eller kanskje han til og med lar 
deg profetere, selv om det ikke er med Ordet. Jeg har sett folk stå opp og 
profetere, som var så i motsetning til Ordet som Øst er fra Vest. Ser dere? Det 
er Ordet du lever ved. Disse overnaturlige gavene, Satan kan bare lange dem ut 
med hånden full. Så sikkert. Det betyr ikke en eneste ting. 
215 Sa ikke Jesus, “mange vil komme til Meg på den dag og si, ‘Herre, har 
ikke jeg profetert i Ditt navn? I ditt Navn har jeg kastet ut djevler. Jeg har gjort 
mektige gjerninger. Jeg har vert en stor mann i organisasjonen. Jeg har gjort 
alle disse ting.” “Gå bort fra Meg, dere urettferdige arbeidere.” 
216 Hva er urettferdighet? Det er noe som du vet er rett, og du innrømmer det, 
og vil ikke gjøre det i ditt hjerte. Når du vet at denne Bibel lærer en bestemt 
ting, og du vil ikke gjøre det, det er urettferdighet. Og David sa, “Dersom jeg 
skjuler urettferdighet i mitt hjerte, så vil ikke Gud en gang høre mine bønner.” 
Er det Sannheten? Er det Bibelen? [Forsamlingen sier, “Amen.” - Red.] Dere 
kan sannelig ikke bli sint på Det. Jesus sa at, “Mange ville komme til Meg på 
den dag og si, ‘jeg har gjort alle disse ting,’ og Jeg vil si, ‘ gå bort, dere 
urettferdige arbeidere.” 
217 Det var det samme Adam gjorde. Adam sa, “Herre, jeg gjorde dette, jeg 
gjorde det.” Men dere ser, ett Ord, ett Ord gjorde det. Det er alt som skal til, 
bare å være ulydig mot ett Ord. 
218 Ja, kanskje profeti som er motsatt til Ordet. Og på den tid da han fikk 
denne overnaturlige gave, er han så revet med ved (alt) bråket, og ved glansen 
av det. “Ære være Gud, jeg ba for den og den, (og) de sto opp og dro av sted! 
Halleluja, jeg kan tale i tunger! Noen tolket det, og det er ekte, sannheten.” 
219 Paulus sa, “Om jeg taler med menneskers og Englers tunger, så er jeg 
intet. Om jeg har tro til å flytte fjell, så er jeg fremdeles intet.” Stemmer det? 
[Forsamlingen sier, “Det stemmer.” - Red.] 
220 Men dere ser at han (djevelen) vil tilby dere det. Å, Pinsefolk, jeg elsker 
dere, ellers så ville jeg ikke være med dere. Der er hvor dere sviktet. Vokt 
Ordet, ikke gaven. Vokt Giveren, se hvor...hvor det kommer fra. Ser dere? Han 
er revet med, han danser i ånden, du og du...[Blankt område på lydbåndet - 
Red.]...den eneste ting. Han har så mange mennesker omkring seg, og alle vil 
ha tak i ham, her og der, og han glemmer Ordet. 
221 Å, du er veldig populære så lenge som du kan holde deg borte fra det 
Ordet. Men kom i Ordet en gang, pass så på hvem som kommer til å 
samarbeide med deg da. Ser dere? Se hva som kommer ut da. Vi skal komme 
til dette i et annet stadie av naturen om et øyeblikk. Se hvem som vil ha deg 
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(en) moralsk mann, slik som den nominelle Kristne i dag, en god mann. Han 
løy ikke. Han stjal ikke. Han var snill mot sin pappa. Han gjorde alle disse 
ting. Men dere ser, hans fødselsrett, han sa at han ikke brydde seg om det. 
“Hvilken forskjell gjør det? Jeg er en Israelitt uansett. Jeg hører til det 
uansett.” Men det var hans fødselsrett som tellet. Hans naturlige (del) var i 
orden, men hans åndelige (del) var alt sammen feil. 
209 Og slik er det i dag, suppen, blander menigheten og verden sammen, noe 
av hvert; bingo, selskaper, dans, og alle slags ting som pågår i menigheten. 
Kortklipte kvinner, som går med shorts. 

 Vel sier du, “Broder Branham, hva er den lille tingen?” 
210 Det er ett av Ordene,  for  Bibelen  sier  at det  er galt for en kvinne å 

klippe sitt hår. Det stemmer. Hvis hun gjør, hvordan skal hun komme inn? Ser 
dere? Bare spør, enhver forkynner vil fortelle deg at Ordet sier det. “Hun 
vanærer hennes hode,” hun vanærer hennes ektemann. Hun skulle bli skilt. Det 
er nøyaktig riktig. “For hun som vil klippe sitt hår, la henne også rake av seg 
håret.” Ser dere, det vises gjennom dette. Ikke bare klippet, Gud vil ikke ha det 
på den måten. Det er  Mr. mellomting. Ikke tøys med det. Enten klipp det av 
alt sammen, eller la det vokse, det er hva Gud sa. Enhver forkynner av 
Evangeliet vet at det er Sannheten, enten dere sier det eller ikke. Det er 
Sannheten. Ser dere? Vel, hva godt ville det være om dere gjør resten av det, 
og utelater dette? 
211 Hva? Der er bare en liten bit av den verdslige stil i deg, som prøver å 
opptre lite granne likt de andre menighetene. Det var nøyaktig hvor Israel kom 
i vanskeligheter. Det var hvor de døde. Det var hvor Adam kom i 
vanskeligheter. Det var hvor resten av dem kom i vanskeligheter. Bare ett Ord 
er alt som skal til, pare ett poeng. Kjøttsuppe, blandet med verden! Litt fra 
verden, litt fra Hollywood, litt fra menigheten, litt fra teologene, og hva fikk 
du? 
212 Legg merke til, at hvis Satan svikter her, så vil han prøve sin andre plan på 
deg, få deg til...til å tvile på Ordet, han vil...og...og dra til seminaret. Han vil 
prøve det neste, en plan. Her er hvor du må være virkelig forsiktig, og bare 
sitte i fem minutter til på denne delen, om dere vil. Så vil han gi deg et 
overnaturlig tilbud. Jeg kommer tilbake til alt dette rett før vi slutter. Han 
gjør...dersom han ikke kan friste deg bort fra Ordet, “Nei, jeg kommer til å stå 
med Ordet,” så vil han gi det et overnaturlig tilbud. 
213 Han sa, “Jeg skal si deg noe.” Gå Du opp her og hopp (ned) fra tempelet, 
og kom opp igjen. Ser dere, vis folket at Du kan gjøre noe overnaturlig.” 
214 Boy, han fikk dem der. Pass på dette, her er det. Pass på når du kom- 
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fra Gud. Det er en refleksjon fra en...en læresetning. Det er en refleksjon fra en 
lære som er utenfor Bibelen. 
186 Hebreer brevet 13:8, sier, “Han er den samme i går, i dag, og for evig tid.” 
Johannes Evangelium 14:12, sier, “Den som tror på Meg, de gjerninger som 
Jeg gjør skal også han også gjøre.” Hvordan skal dere kunne ta det Ordet ut 
derfra. Hvordan skal dere legge noe til Dets plass? Dere bryter Livets lenke. 
Mennesket lever av Brød alene, Brødet, han lever Evig ved det Brødet. Fysisk 
så lever han av dette brødet. Der er de to brød. Den Hellige Ånd som er i deg 
sier “amen” til hvert Guds Ord, hvis det er den Hellige Ånd. Nå ønsker jeg å 
spørre dere om noe. Dette er den knipende delen. 
187 Mamma brukte å gi meg lakserolje når jeg var barn. Og selv nå så tåler 
jeg...jeg  ikke lukten av stoffet. Ser dere? Vi vokste opp fattige, og mamma 
kokte kjøttsvor og ga dem ut. Vi fikk tak i dem ved...fra en gammel søster som 
hette Goodwin, som hadde et bakeri der nede, og hun stekte skinke og ting og 
ga det ut. Vi fikk tak i mel, og tok det fettet og bakte vårt maisbrød. Vi spiste 
på fattiges vis. Ikke å undres på at vi hadde mangelfull næring og så videre, 
pest. Men mamma, hver lørdags kveld...vi fikk ikke den rette slags mat, så hun 
fikk oss alle til å ta en stor dose med lakserolje. Og jeg bare holdt meg for 
nesen og ropte, jeg sa, “Mams, det gjør meg så kvalm.” Hun sa, “hvis det ikke 
gjør deg kvalm, så vil det ikke gjøre deg noe godt i det hele tatt.” Så kanskje 
det vil virke på denne måten. Hvordan... 
188 Jeg vil spørre dere om noe. Hvordan kan en mann eller en kvinne som gjør 
krav på å være fylt med den Hellige Ånd, som er Ordet (stemmer det?), og 
hvordan kan du være kjøtt av den Hellige Ånd, som har gjort deg en del av 
Ham, for å reflektere Evangeliet for din tidsalder, og så fornekte Det Ordet 
Han skrev? 
189 Jeg bryr meg ikke om hvor god du er. Jeg kan ta deg til Afrika, til 
Hottentottene der, og vise deg et liv som en Kristen kan berøre. Selv om de 
ville bli tatt i utroskap; dersom en av kvinnene, før hun er gift, en ung kvinne, 
hun må bli prøvd (testet) først for sin jomfruelighet. Dersom hun blir funnet 
skyldig, så må hun fortelle hvilken mann det var som gjorde det, og de blir 
begge drept begge to. Hva om det hendte i de Forente Stater. Hvem ville 
begrave alle likene? Ser dere? Der er dere. Og de er hedninger, moralen. Dere 
ser, man kan ikke teste det ved det. Vår Indiske broder her kan fortelle dere at 
Muhamedanerne lever antagelig et bedre liv enn vi noen gang tror. 
190 Men hva er det? Det er Ordet som gir prøven. De Fariseere var dobbelt  så  
ydmyke som Jesus.  Han dro omkring og rev opp menighetene  

deres, og kastet dem ut, og slo dem ut, og alt mulig slik som det. 
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191 Og denne gamle gudfryktige presten som dere vet, som var...Dersom jeg 
skulle ha et møte imot Ham, denne morgen, så ville jeg si; hvem kom til deg 
da du var syk og ba for deg? “Den gudfryktige gamle presten.” Hvem lånte 
pappa de pengene da avlingen hans sviktet? “Den gudfryktige gamle presten.” 
Hvem innviet deg til Gud, ti et liv i tjeneste? “Den gudfryktige gamle presten.” 
Hvem var det, da du var i fengsel, som kom og besøkte deg? “Den gudfryktige 
gamle presten.” Og denne unge overløperen kalt for Jesus, hva er det Han 
gjør? Kaller pastoren din for en “slange”! Ser dere? Det er ikke ved fruktene. 
192 Det er ved Ordet. “Mennesket skal ikke leve ved frukt alene, men ved 
hvert Ord som går ut av Guds munn.” 
193 Og Han var dette Ordet. De gikk bare glipp av å se det. Det er hva Han 
skulle gjøre. De kunne ikke se det, fordi de ikke var ordinert til å se det. (Han) 
sa, Dere kan ikke komme til Meg.” Se de stakkars Jødene, deres øyne var 
forblindet. Sikkert, Han gjorde det. Han Selv forblindet dem. 
194 Tenk på hvordan det ville være å bli forblindet. S Det er best at dere takker 
Gud for det syn dere har på Skriften. Legg merke til. 
195 Han var dette Ordet. Etter dette ble han prøvd. (Nå er det) Jesus som tester. 
Vi går gjennom disse. 
196 Dere ser, det  reflekterer ikke Ordet når noen sier, “Vel, det var for en 
annen tid,” for Bibelen sier at Han er den samme i går, i dag, og for evig tid. 
Hvordan den Hellige Ånd i deg si at du er fylt med den Hellige Ånd? 
197 Kan jeg såre dere litt? [Forsamlingen sier, “Amen.” - Red.] Er det i orden? 
Løft deres hender. Dere vil ikke bli sint på meg? [“Nei.”] Hvis dere gjør, så må 
dere være. 
198 Hvordan kan dere kvinner med klippet hår, fortelle meg at dere er fylt med 
den Hellige Ånd? Ett Ord! “Åh, jeg talte i tunger.” Det gjør ingen forskjell. Jeg 
har sett heksedoktorer tale i tunger, tolket (det), ropt i ånden, danset i ånden. 
199 Hvordan kan dere menn kalle dere selv for husets hode, og la deres 
kvinner gå med shorts og holde på slik hun er, og kalle dere selv for Kristne? 
200 Hvordan kan dere pastorer noen gang møte Gud med en slik ting, uten å 
stå opp og protestere (mot) det? Dere kan ikke få dem til å gjøre det. Men om 
man begynner å forkynne slik, så vil dere ikke tilhøre seminaret veldig lenge, 
eller med en gruppe. Dere blir nødt til å få samarbeide fra andre steder. Vi skal 
gå inn i det om et øyeblikk om Herren vil. Ser dere? 
201 Men der er dere. Ikke, jeg mener ikke å såre dere. Jeg elsker dere. Det er 
grunnen. Hvis...hvis du fløt nedover elven, og jeg så du holdt på og drukne, så 
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ville jeg være en dårlig kar som sa, “Vel, vær en god person kjære.” Det er 
best at du advarer dem. Det stemmer. Si det til dem! 
202 Som jeg sa her om kvelden, dersom jeg er en Kristen, så må jeg være 
identifisert med hver karakter (person) i Bibelen. Jeg måtte stå med Noah og 
forkynne med ham i de dager, og advare folket. Det stemmer. Jeg måtte stå på 
Karmel fjellet, alene, sammen med Elias. Jeg måtte stå ved Golgata, og bli 
korsfestet til meg selv og mine egne tanker, sammen med Ham. Men så igjen 
oppsto jeg med Ham i påsken, triumferende over alle ting. Alt det kjødelige av 
verdens kjødelighet, oppstanden over det, i Ham. 
203 Legg merke til at det ikke reflekterer Ordet da, nei, det stadfester Det ikke. 
Men dersom du tror Ordet, så vil Gud stadfeste Det, Ham Selv, som Han 
gjorde det her i Jesus. 
204 Ord Brødet er alltid ment til å bli fødd med. “Og mennesket skal ikke leve 
av brød, som dette brød alene, men ved hvert Ord.” Det er Ord Brødet, hold 
det i deres tanker at dette er dette er det Brød som Menigheten gjennom hver 
tidsalder har blitt fødd med. Det har alene vert den skjulte Manna for den som 
seirer.  Åpenbaringen sier så. Jeg har ikke tid til å bryte hele denne tingen ned, 
fordi jeg har antagelig bare tretti minutter (igjen). Men se, når den hellige...når 
den hellige manna falt fra Himmelen, som var et bilde på den Hellige Ånd. 
Dere er enige i det. 
205 Gud fortalte Moses til å dra ut og få tak i en full omer (manna) av det, 
(Bibelsk hulmål, ca 3 liter. Red.) , og sette den i det aller Helligste. Fordi, 
dersom de ikke satte det i det aller Helligste, så ville det bli stillestående. 
Stemmer det? Makken ville gå inn i det. Han sa, “Sett det inn i det aller 
Helligste, denne omer, slik at hver generasjon som kommer frem etter dette 
presteskap, når en mann blir prest, Ordets forkynner, det første han gjør, er å 
gå inn og ta en håndfull av den opprinnelige manna og spise den. 
206 Det var for å representere det Lyset i Hans hånd, i den nye Menighetstid, 
som reflekterte Hans Lys, Mannaen. Og bare den som fullkomment seiret, det 
menneske som setter seg ned og kaster til side alt foruten Ordet. Og Ordet er 
denne Manna. Å du, det er Jesus! “Mennesket skal leve ved hvert Ord som går 
ut av Guds munn.” Det er den skjulte Manna for den som seirer, det var lagt 
frem for hvert presteskap som fulgte det. 
207 De teologiske skoler har for lenge siden byttet ut denne velsignede Ting 
med noe sølete suppe. Det er nøyaktig riktig. Ja, min herre. 
208 Slik som Esau gjorde. Esau var moralsk sett en bedre mann enn Jakob, 
men han hadde ikke respekt til sin fødselsrett, som var Ordet. Hvor mange vet 
at fødselsretten var Ordet, løftet til den eldste sønn? Men han var en god mann, 


